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Köşe yazıları sayfa 3'de

Adam Ağladı Diye Haklı Olmuyor 

AK Partinin, MHP İle İlgili 
Çözemediği Sorunlar
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“Boğaz Köprüsü de Hayaldi, 
  Demiryolu da Hayal  Gibi De Görünse 
  Çalışmalarımıza Başlıyoruz”

Çanakkale'de ulaşım çalışmaları hız kazanırken 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu, 
'Balıkesir-Bursa-Yenişehir-Osmaneli Hızlı Tren 
Hattı inşaatıyla Bursa'yı demir yolu ağına entegre 
ediyoruz' dedi. Bu açıklama sonrası Biga TSO 
Başkanı Şadan Doğan Biga-Bandırma demiryolu 
projesini yeniden gündeme getirerek, AK Parti 

Grup Başkanvekili Bülent Turan ile görüşmelerine 
devam ettiklerini söyledi. “Demiryolu projesi 
üzerindeyiz. Sayın grup başkanvekilimizle de 
görüşüyoruz. Belki uzun bir süreç bu. Nasıl 1915 
Çanakkale Köprüsü hayal gibi görünüyordu, 
demiryolu da hayal gibi de görünse 
çalışmalarımıza başlıyoruz” ifadelerini kullandı.

İşin Ucu Kendilerine Dokununca Sesleri Çıkmaya Başladı!

SATIŞLARIMIZ AZALDI
İŞLETME SERMAYELERİ ERİDİ
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi ve 
akaryakıt istasyonu sahibi Volkan Temiz, satışların azalması 
ve işletme sermayelerinin erimesi ile pek çok bayinin 
kapatma noktasına geldiğinin altını çizerek; “Maliyetlerimiz 
ise sürekli artıyor. En büyük sorunumuz kar marjının düşük 
olması. Elektrik, personel ve genel giderlerimiz % 100 arttı. 
Sektör temsilcileri olarak enflasyon oranında artan bir kar 
marjı belirlenmesini talep ediyoruz.  Ülkemizde 14 bin 
civarında akaryakıt bayii var ve bu sektör ciddi bir istihdam 
yaratıyor. Satışlarımızın azalması ve işletme sermayelerinin 
erimesi ile pek çok bayii kapatma noktasına geldi” ifadelerini 
kullandı. Temiz'in açıklamalarına tepki gösteren bazı ÇTSO 
üyeleri; “Pandeminin başından beri birçok sektörümüzde 
sorunlar yaşandı fakat yönetim kurulu üyelerinin neredeyse 
hiçbirinden ses çıkmadı ama kendi sektörleriyle ilgili sorunlar 
yaşamaya başlayınca, işin ucu kendilerine dokununca sesleri 
çıkmaya başladı” sözleriyle sitemde bulundular. 

“MAKUL  ÇIKACAKTIR”BİR ŞEY
Ulaştırma Bakanı'ndan 1915 Çanakkale Köprüsü Geçiş Ücreti Açıklaması

Ulaştırma Bakanı Adil Karaismailoğlu, 1915 Çanakkale 
Köprüsü'nün geçiş ücretinin Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından açıklanacağını belirterek, 
"Osmangazi Köprüsü 2 bin 900 metre uzunluğunda 184 
lira ücret alıyoruz. Burası 4 bin 600 metredir. Makul bir 
şey çıkacaktır" diye konuştu. 

Çanakkale'de 
Ocak ayında 
675 konut 
SATILDI

ÇATOD, EMITT'te Önemli İş 
Birliklerine İmza Attı
ÇATOD olarak yaptıkları görüşmeleri paylaşan Başkan 
Nilgün Gökser “ÇATOD olarak ülkemizin en büyük 
turizm acenteleri olan TatilSepeti.com ve ETS Odamax 
ile önümüzdeki günlerde Çanakkale'nin tanıtımına 
öncelik verilmesi, şehrimizin ön plana çıkarılması 
konularında görüşmeler yapıldı. Ayrıca derneğimizin 
önemli bir inisiyatifi olan ÇATOD Akademi için turizmde 
dijitalleşme konusunda önde gelen firmalarla işbirlikleri 
görüşmeleri gerçekleştirdik. Diğer bir aktivitemiz olan 
ÇATOD Ortak Pazariçin çeşitli firmalar ile sözleşmeler 
imzalandı.”dedi.

Karar Resmi Gazetede Yayınlandı 
İndirimler Ardı Ardına Geldi
Temel gıda ürünlerindeki KDV oranlarının yüzde 8'den 
yüzde 1'e indirilmesinin ardından, Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'ın çağrısıyla, Çanakkale'de hem AK Parti hem 
de CHP'li bazı belediyeler hızlı bir şekilde su 
abonelerinden alınan KDV oranında indirime gitti. 
Çanakkale Belediyesi, Kepez, Lâpseki, Ezine, Biga, 
Yenice, Geyikli ve Kalkım, Evreşe, Ayvacık ve Çan 
Belediyeleri su tarifelerinde KDV indirimi gerçekleştirdi.  
Önümüzdeki günlerde diğer belediyelerin de indirim 
gerçekleştirmesi bekleniyor.

CHP'DEN ZAM DUVARI EYLEMİ
CHP Çanakkale İl Gençlik Kolları ve Merkez İlçe Gençlik 
Kolları'nın düzenlediği Zam Duvarı eylemi İskele Meydanı'nda 
gerçekleştirildi. “Faturanla Birlikte Gel, Zamlar Geri Alınsın” 
sloganıyla başlatılan eylemde vatandaşlar duvarda hayat 
pahalılığına ve zamlara tepki gösterdi. Zam Duvarı eylemine CHP 
Çanakkale Milletvekilleri Av.Muharrem Erkek, Özgür Ceylan, 
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, CHP Çanakkale İl 
Başkanı Metin Ümit Ural katıldı.
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“Kimse Kusura Bakmasın Kriz Yok!”  Diyen Başkan Çark Etti

“BU GELİRLERLE İŞ 
SÜRDÜRÜLEBİLİR 

  OLMAKTAN ÇIKTI”4

Tarkan Kendi Seçmenlerine 
Terapi Yapsın İstiyorlar 

Binalara “Yenilenebilir Enerji” Şartı Getirildi
Binalara en az yüzde 5 "yenilenebilir 
enerji" şartı getiren düzenleme Resmi 
Gazete'de yayımlandı. Düzenleme ile bir 
parseldeki toplam inşaat alanı 5 bin 
metrekareden büyük olan tüm binaların 

kullandığı enerjinin en az yüzde 5'inin 
güneş enerjisi paneli, rüzgar enerjisi, ısı 
pompası gibi yenilenebilir enerji 
kaynaklarından karşılanması zorunlu 
olacak. 14
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Ulaştırma Bakanı Adil Karaismailoğlu, 1915 Çanakkale 
Köprüsü'nün geçiş ücretinin Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından açıklanacağını belirterek, 
"Osmangazi Köprüsü 2 bin 900 metre uzunluğunda 184 
lira ücret alıyoruz. Burası 4 bin 600 metredir. Makul bir 
şey çıkacaktır" diye konuştu. 
Bakan Karaismailoğlu, CNN Türk'te katıldığı programda 
1915 Çanakkale Köprüsü ile ilgili olarak açıklama yaptı. 
Karaismailoğlu, geçiş ücretlerine ilişkin olarak, "Bu 
projenin bir finans modeli vardır. Buraya yatırılan bir 
miktar var. Bunun üzerine her yıl eklenen işletme 
maliyetleri ve yurt dışı finans maliyetleri var. Biz bunu 
tabi ki vatandaşımıza yansıtırken en az yük ne kadar 
gelecekse ve maksimum araç hangi şekilde geçmesi 
gerekiyorsa bunu cumartesi günü açıklayacağız" 

ifadesini kullandı.
'Maksimum araç hangi ücretle geçer onun 
araştırmasını yapıyoruz'
Karaismailoğlu, "Feribotta saatlerce süren bir yolculuk 
için ortalama 100 lira ücret ödüyorsunuz otomobil için. 
Kişi başı da 6 lira ödüyorsunuz. Burada 6 dakikada bir 
geçiş süreci var. İnşallah önümüzdeki hafta 
Cumhurbaşkanımız bunu açıklayacak. Ayrıca biz 
simülasyonlar yapıyoruz. Maksimum araç hangi 
ücretle geçer onun araştırmasını yapıyoruz. Sayın 
Cumhurbaşkanı bunu açıklayacaktır. Osmangazi 
Köprüsü 2 bin 900 metre uzunluğunda 184 lira ücret 
alıyoruz. Burası 4 bin 600 metredir. Makul bir şey 
çıkacaktır. Vatandaşa en az yük olacak bir bedel 
belirlenecektir" diye konuştu.
'Çanakkale Boğazı'nda alternatif bir geçiş yolu yok'
Karaismailoğlu ayrıca şunları söyledi:
"Çanakkale Boğazı'nda alternatif bir geçiş yolu yok. 
Sadece feribot var. 1 saat feribot kalktığında 1 saat ile 
yarım saat arası sürüyor. Ama hiçbir zaman yarım 
saatte geçemiyorsunuz. Trafik sıkışıklığı, hele sisli 
havalarda zaten artık seyahat yok. Belki günler süren 
sıkıntılar yaşanıyor. Ama köprü bittiğinde tam 6 
dakika. Zamanın kıymetini biliyorsunuz ayrıca can ve 
mal kayıpları biz bunların hepsini cebimize koyacağız. 
Hem ülke olarak hem vatandaş olarak kazanacağız.
Yap-işlet-devret modeli

2 boğaz arasında bir geçiş yoktu. Bunun bedeli 
uzmanlarımız tarafından hazırlandı. 2 milyar 545 
milyon liralık bir para lazımdı. Bizim devlet olarak kısa 
vadede buraya hazırlayacak bütçemiz yoktu. Benim 
önemli bir altyapı açığım var onu kısa sürede 
tamamlamam gerekiyor, küçük bir bütçem var. Altyapı 
açığını kısa sürede tamamlamam gerekiyordu. Onun 
içindir yap-işlet-devret modeli. Bunun yapım ve 
işletme süresi vardır. Açık bir ihale yapıp bu işi 
yapabilecek firmalar gelirler. Ben 2 milyar 545 milyon 
liralık projeyi yapmaya taahhüt ediyorum şu kadar 
süre ben projeyi işleteceğim diyor. Bunu teklif ediyor. 
Yarışma sonucunda bizde onları inceliyoruz. Kamu 
açısından en uygun teklifi biz seçiyoruz ve onu kabul 
ettikten sonra bir sözleşme yapıyoruz.
Bunun içerisinde sırf yapı maliyeti yok. İşletme 

maliyetleri de yükleniyor. Avrasya Tüneli mesela 1.250 
milyon dolarlık bir projedir. Orada devletten 1 kuruş 
çıkmamıştır. Geçen sene geçişin eksik kalan 
kısımlarını 450 milyon lira olarak verdik. Onu devlet 
yapmış olsaydı 1.250 milyon dolar para çıkacaktı her yıl 
işletmeye 500 milyon lira para çıkacaktı.
'İlk aşamada devletten hiçbir şekilde para çıkmıyor'
İlk aşamada devletten hiçbir şekilde para çıkmıyor. 
2034 yılında burası tamamen devletin olacaktır. Bunu 
devlete teslim ederken sıfırdan yapılmış gibi ağır 
bakımlarını yapıp o şekilde teslim edecektir.
Buradaki bütün işletme giderlerinin hepsi firmaya ait 
olmak üzere 2 milyar 545 milyon liralık bir proje 
devletin bir kıymeti olmuştur. 2034 yılına geldiğimizde 
işletmeci burayı sıfırdan yapılmış gibi devlete teslim 
edecek.”

Ulaştırma Bakanı'ndan 1915 Çanakkale Köprüsü Geçiş Ücreti Açıklaması

“MAKUL BİR ŞEY ÇIKACAKTIR”

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih Dönmez, elektrikte 
tarife değişikliklerine ilişkin, 'Konuttakine benzer 
'ticarethane tarifesi' için de bir indirimli tarife üzerinde 
çalışmaya başladık” dedi.
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih Dönmez, elektrikte 
tarife değişikliklerine ilişkin, "Konuttakine benzer 
'ticarethane tarifesi' için de bir indirimli tarife üzerinde 
çalışmaya başladık” dedi. Bakan Dönmez, 1 Mart itibarıyla 
geçmeyi planladıkları uygulamaya ilişkin, “Esnafa indirimli 
tarifede yüzde 25 gibi bir indirim söz konusu olacak" dedi.
Bakan Dönmez, katıldığı televizyon programında gündeme 
ilişkin soruları yanıtladı. Bakan Dönmez, Cumhurbaşkanı 

Recep Tayyip Erdoğan'ın dünkü kabine toplantısı sonrası 
yaptığı açıklamada vatandaşa desteğin devam edeceğini 
ifade ettiğini belirtti. Kabine toplantısı sonrası atılacak 
adımların da kamuoyuyla paylaşıldığını hatırlatan Bakan 
Dönmez, elektrik tarifelerine ilişkin, “210 kilovatsaatin 
altındaki ve üstündeki birim fiyatlara ilişkin olarak da 
Sayın Cumhurbaşkanımız talimat verdi. Burada 
'Vatandaşımızın lehine ne olabilir? Tekrar çalışalım' denildi. 
Biz de şu anda o çalışmayı yapıyoruz" dedi.

 'DERNEK VE VAKIFLAR MESKEN 
GRUBUNA DAHİL EDİLDİ'
 Bakan Dönmez, sivil toplum kuruluşları, dernek ve 
vakıflardan gelen yoğun bir talebin olduğunu belirterek, 
"Biz dernek ve vakıf gibi sivil toplum kuruluşlarını mesken 
abone grubuna dahil edilmesi yönünde bir karar almış 
olduk. Bu abone grubunda yer alan dernek ve vakıfların 
yöneticileri elektrik dağıtım şirketine giderek bu 
durumlarını bildirecekler. Cemevleri de bu grupta 
değerlendirilecek. Bu abone grubundan yararlananlarının 
sayısını artırmış olduk. Dernek ve vakıf statüsünde 
olanların tamamı bundan yararlanabilecek. Dolasıyla 
mesken grubuna girmiş olacaklar. Belki kilovatsaat başına 
yaklaşık 1 lira ortalama bir indirimden faydalanmış olacak" 

diye konuştu.

 'AMACIMIZ 1 MART'A KADAR 
DEĞİŞİKLİKLERİ TAMAMLAMAK'
 Bakan Dönmez, ticarethane grubunda yer alan esnaf, 
zanaatkarlar ve diğer küçük işletmelere yönelik de 
çalışmalar olduğunu belirterek, şöyle konuştu: 
"Konuttakine benzer 'ticarethane tarifesi' içinde bir 
indirimli tarife üzerinde çalışmaya başladık. Buradaki 
miktarı henüz tespit etmedik. Ama konutta indirimli tarife 
altında kalanların sayısı yüzde 64. Amacımız, tüm 
ticarethaneler içinde indirimli tarifeden yararlanacakların 
oranının bu seviyelerde olacak şekilde belirlenmesi. Bazı 
verileri sahadan istedik, çalışıyoruz. Tabi ki konuttaki 210 
kilovatsaatten fazla olacak. Özetle baktığımızda bakkal, 
manav, berber, kırtasiye, kahvehaneler gibi bunların 
büyük bir kısmı indirimli tarifeden yararlanabilir hale 
gelecek. Bunu da en kısa sürede açıklayacağız. Amacımız 1 
Mart'a kadar bu değişiklikleri tamamlayıp yetiştirmek. 1 
Mart itibariyle bu uygulamaya geçmiş olmayı hedefliyoruz. 
En kısa sürede kamuoyuyla paylaşmış olacağız. Esnafa 
indirimli tarifede yüzde 25 gibi bir indirim söz konusu 
olacak.”

Bakan Dönmez 'Esnafa elektrikte yüzde 25 gibi indirim olacak’
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Tar�h 20 Şubat 2018 Cumhur 
İtt�fakının resm� olarak kuruldu 
tar�h.
İtt�fakın kurulmasının üzer�nden tam 
4 yıl geçt�. Aradan geçen bu 
zamanda MHP'n�n s�yaseten aldığı 
poz�syon üzer�ne b�rkaç şey 
söylemek gerekt�ğ�n� düşünüyorum. 
MHP l�der� Devlet Bahçel� hassas 

konularda AK Part�n�n söyleyemed�kler�n�, söylemek 
�stemed�kler�n� “cesaretle” söyleyen b�r m�syon ed�nd�. Bu 
durum �lk zamanlarda �kt�darın hoşuna g�d�yor hatta �ş�ne 
gel�yordu. Fakat geld�ğ�m�z gün �t�bar�yle artık aynı şey� 
söylemem�z mümkün değ�l. 
İk� örnek, Cumhurbaşkanı Erdoğan, Sezen Aksu'yla �lg�l� 
söyled�kler� konusunda “d�plomat�k b�r d�lle” ger� adım attı. 
Fakat, “serçeysen serçel�ğ�n� b�l sakın kuzgunluğa heves etme” 
d�yen Bahçel�, “Herkes aks�n� söylese de Hz. Adem �le Hz. 
Havva'ya cah�l demek b�r sanatçı mar�fet� olarak 
değerlend�r�lemez” d�yerek ger� adım atmadı. 
İstanbul Beled�ye seç�mler�nde yaşananlar, seç�mler�n 
tekrarlanması AK Part� açısından ne denl� ağır b�r sonucu 
olduğu gerçeğ� gün g�b� ortadayken, Bahçel�, İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu'yla �lg�l� olarak �ç�nde “görevden alınmalı, 
�st�fa etmel�…” g�b� kel�meler�n olduğu cümleler kurdu.  
Bu �k� örnek g�b� onca örneğ� sayab�l�r�z. Mevut s�yas� 

konjektürü de d�kkate aldığımızda sürekl� d�llend�r�len “beka” 
kavramı özel�nde Cumhur İtt�fakının “bekası” �ç�n Bahçel�, 
“�kt�darın sopası” g�b� davranma m�syonundan vazgeçmel�d�r. 
AK Part�n�n, MHP �le �lg�l� Bahçel� �le �lg�l� d�llend�remed�ğ�, 
çözemed�ğ� en büyük sorunların bunlar olduğunu artık herkes 
b�l�yor… 
İk� başlık daha; 

1- MHP'l� yönet�c�ler�n fi�l� olarak AK Part� 
yönet�c�ler�n�n adeta “eş başkanı” olarak 
poz�syonlandığı b�r tablo da �tt�fakı güçlend�rmekten 
öte zayıflatıyor. Bu tablodan en çok rahatsız olanların 
MHP'n�n tabanı olduğunu �se özell�kle vurgulamak 
gerek�yor. Ayrıca bu tablo en çok da muhalefet�n 
�ş�ne yarıyor.

2- Özell�kle 2018 sonrası devlet kurumlarında elde 
ett�kler� poz�syonlarla bürokras�de �kt�dar olmayı 
terc�h eden MHP'n�n yapılan anketlerdek� oy 
oranlarını neden önemsemed�ğ�n�n cevabı bu olsa 
gerek.  Vatandaşların tay�n, terfi �şler� �ç�n AK 
Part�n�n değ�l de MHP'n�n kapısını çalmasının 
cevabı bu olsa gerek. 

Pek� “MHP'n�n, Cumhur İtt�fakındak� rolünü bu hal�yle devam 
ett�rmes� nasıl b�r sonuç doğurur?” Cevap; “MHP artık tek 
başına b�r part� olmaktan öte AK Part� �ç�nde b�r kl�k olarak 
kend�n� poz�syonlamış olur. Bu poz�syonun sonuçlarını �se 
sanırım söylemem�ze gerek yok.”

Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi 
ve akaryakıt istasyonu sahibi Volkan Temiz, satışların 
azalması ve işletme sermayelerinin erimesi ile pek çok 
bayinin kapatma noktasına geldiğinin altını çizerek; 
“Maliyetlerimiz ise sürekli artıyor. En büyük sorunumuz 
kar marjının düşük olması. Elektrik, personel ve genel 
giderlerimiz % 100 arttı. Sektör temsilcileri olarak 
enflasyon oranında artan bir kar marjı belirlenmesini talep 
ediyoruz.  Ülkemizde 14 bin civarında akaryakıt bayii var ve 
bu sektör ciddi bir istihdam yaratıyor. Satışlarımızın 
azalması ve işletme sermayelerinin erimesi ile pek çok 
bayii kapatma noktasına geldi” ifadelerini kullandı. 
Temiz'in açıklamalarına tepki gösteren bazı ÇTSO üyeleri; 
“Pandeminin başından beri birçok sektörümüzde sorunlar 
yaşandı fakat yönetim kurulu üyelerinin neredeyse 
hiçbirinden ses çıkmadı ama kendi sektörleriyle ilgili 
sorunlar yaşamaya başlayınca, işin ucu kendilerine 
dokununca sesleri çıkmaya başladı” sözleriyle sitemde 
bulundular. 
Bu durumun pek çok akaryakıt bayiini sıkıntıya 
soktuğunu, kâr marjının düşüklüğü sebebi ile de sürekli 

işletme sermayesine ihtiyaç duyulduğunu ifade eden 
Volkan Temiz: “Art arda gelen zamlara rağmen kârlılık 
oranımız değişmedi. Maliyetlerimiz ise sürekli artıyor. En 
büyük sorunumuz kar marjının düşük olması. Elektrik, 
personel ve genel giderlerimiz % 100 arttı. Sektör 
temsilcileri olarak enflasyon oranında artan bir kar marjı 
belirlenmesini talep ediyoruz.  Ülkemizde 14 bin civarında 
akaryakıt bayii var ve bu sektör ciddi bir istihdam 
yaratıyor. Satışlarımızın azalması ve işletme 
sermayelerinin erimesi ile pek çok bayii kapatma 
noktasına geldi. Dağıtım şirketleri indirim yaptığında bunu 
bayilere yüklüyor. Mevzuatlarımız zaten çok ağır, bizlere 
sürekli maddi yükümlülükler getiriyor. Kredi kartı 
alışverişlerinde komisyon yükü bizim üzerimizde ve 
yüksek. KDV, ÖTV'ye ilave edilmeli ya da KDV'de indirime 
gidilmelidir. Satışların düşmesi ve düşük kar marjlarından 
dolayı taşradaki pek çok bayi iş yapamazken bazı yerlerde 
kilometre sınırına uyulmadan yeni ruhsatlar 
verilmektedir. Yeni istasyonlar açılırken planlama doğru 
yapılmalıdır. Ölçü ve ayarlar konusunda TSE ile yaşanan 
sıkıntılarımıza çözüm odaklı yaklaşım bekliyoruz” dedi.   

Hatırlayın yakın tarihte İYİ Parti Genel Başkanı Merak 
Akşener'i evinin önünde aralarında bir siyasi partinin 
yöneticilerinin de bulunduğu kalabalık bir grup 
tehditkâr ifadelerle protesto etmişti. Benzer şekilde 
Sezen Aksu'yu da evinin önünde tehditkâr bir dille 
protesto edenleri gördük. 
Bunlar kabul edilebilir şeyler değildi ve toplumun çok 
büyük bir kısmı bunun yanlış olduğunu net bir dille 
ifade etti. Bugün Akşener, Aksu olur yarın başka başka 
isimler burada özne isimler değil, ilkelerdir. Neden mi 
bu hatırlatmayı yaptım hemen açıklayayım. 
Bir süredir haberlerde görüyoruz Migros işçileri yapılan 
zammı yeterli bulmadıkları için protesto haklarını 
kullanıyor ve tepkilerini dile getiriyorlar. Buna kimse 
bir şey diyemez işçi kardeşlerimizin yanındayız. Fakat 
bu protestoyu nerede yapıyorlar Migros firmasını da 
içinde barındıran Anadolu Grubu Yönetim Kurulu 
Başkanı Tuncay Özilhan'ın evinin önünde tam da 
burada işin rengi değişiyor. Kolluk kuvvetleri gruba 
müdahale ediyor ve gözaltı işlemi yapıyor. Gözaltına 
alınan bir işçinin fotoğrafı ise “direnişin sembolü” 
oluyor. Başta siyasetçiler olmak üzere “vay efendim siz 
nasıl gözaltında alırsınız…” diye başlayan cümleler 
kuruyorlar. 
Evet herkesin grev hakkı vardır ama hiç kimsenin 
patronun evini basıp olayla alakasız ailesini, çoluk 
çocuğunu taciz etme hakkı yoktur. Eder diyorsanız 
adresinizi verin 100 kişi gelip sizi taciz etsin. Olur mu 
öyle şey? Grev işyerinde yapılır! Herkes kendini haklı 
gördüğü konularda kanunları çiğneyerek kafasına göre 
hareket etsin o zaman bunun adı anarşistliktir. Gözaltı 
gayet yerinde bir gözaltı. Ev basmak da nedir? Tam da 
bu yüzden “Direnişin sembolü” olan adam ağladı diye 
haklı olmuyor… Ayrıca işçi haklarının gelişmemesinin 
bir sebebi de bu geri kalmış, eski tip mücadele tripleri 
ve ajite ederek bir hakkı savunmaya çalışmaları. 50 
yıldır aynı yöntem ve ısrarcılar bu yöntemde.
Unutmayalım ki: “Kötü bir üslup, en basit hakikatlerin 
bile hazmını zorlaştırır. Haklı olanın haklı kalabilmesi 
de önemli bir meseledir. Haklı kalabilmek için lütfen 
üslubumuza dikkat edelim!
(Migros'tan yapılan açıklamada işçilerine yüzde 54'lük 
gelir artış yaptığı belirtildi ve şubat ayının ilk 
haftasında da zamlı gelir ödemelerin hesaplara 
yatırıldığı ifade edildi.)

Tarkan Kendi Seçmenlerine Terapi 
Yapsın İstiyorlar 
Tarkan perşembe akşamı şarkısını paylaşır paylaşmaz 
muhalefet havada kapıyor şarkıyı siyasetçi, muhalefet 
destekçisi gazeteci, akademisyen, sanatçı şarkıyı aynı 
şekilde yorumlayarak sahipleniyor. Bu histerik 
paylaşımlar Tarkan'ın bilgisi dahilinde ya da değil. Eğer 
bilgisi dahilindeyse hiçbir sorun yok. Çünkü Tarkan bir 
profesyonel, siyasi kampanyaların parçası, karşı 
ittifakın şarkıcısı olmayı tercih de edebilir. Kitleleri 
harekete geçirmesi, umut vermesi, oyları muhalefet 
lehine olgunlaştırması istenmiş, o da tamam demiş 
olabilir. Ama topluma umut vermek, ülkeyi düze 
çıkarmak için siyaset yaptığını iddia eden koca koca 
insanların bir pop şarkısına bu denli anlam yüklemesi, 
medet umması hayli düşük bir seviye.
Muhalifler Tarkan'ı referans göstererek “Erdoğan 
gitçek” diyorlar. Son yirmi yılda girdikleri bütün 
seçimleri kaybettiler ve suçunu Erdoğan'a yıkmaya 
çalışıyorlar! Tarkan kendi seçmenlerine terapi yapsın 
istiyorlar. 
Yazımızı Tarkan'ın “Ay” adlı şarkısıyla bitirelim. Eğer 
muhalefet bu kafayla giderse Tarkan'ın bu şarkısını 
hatırlasınlar. Yanarım. Sana, emeklerime yanarım. Ah, 
yanarım. Ne fayda? Dönüşü yok. Yazık, uçtu gitti yıllarım. 
Ne çıkar şimdi dönsen, ah? Kalmadı ki tadım...

AK Partinin, MHP İle İlgili Çözemediği Sorunlar
Adam Ağladı Diye 
Haklı Olmuyor 

İşin Ucu Kendilerine Dokununca Sesleri Çıkmaya Başladı!
“SATIŞLARIMIZ AZALDI, İŞLETME SERMAYELERİ ERİDİ, 
  BİRÇOK BAYİ KAPATMA NOKTASINA GELDİ”
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Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası'nda Şubat 2022 ayının 
olağan Meclis toplantısında konuşan ÇTSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu; “Geçen hafta elektrik 
faturaları geldi, telefonlarım susmadı. Oda binamız bir 
sanayi kuruluşu değil. Standart bir elektrik faturası var. 
Bir yıl öncesine kadar buranın elektrik faturası 28 bin ile 
30 bin arasında gelirken geçen ay 63 bin lira bu ay da 73 
bin lira geldi. Yani birçok restoran sahibi, otel sahibi 
arkadaşlarıma serzenişte bulunuyorlar iş sürdürülebilir 
olmaktan çıktı arkadaşlar. Bu gelirlerle bu enerji faturaları 
çok zor.” dedi.  Semizoğlu'nun geçtiğimiz ayki toplantıda, 
“pandemiden dolayı da Çanakkale'ye bir talep var. 
Gündeme uymaya çalışıp da konuşmak için konuşmak 
gerekiyorsa kriz var. Gerçeğe baktığımız zaman kimse 
kusura bakmasın Çanakkale'de kriz yok” ifadeleri tepki 
çekmişti. 

“SANAYİ DURURSA İHRACATI 
ARTIRMAMIZ ZORLAŞIR”
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası'nda meclis 
toplantısının açılış konuşmasını yapan Meclis Başkanı 
Osman Okyay ekonomik gelişmeleri değerlendirdi.
Okyay konuşmasında “Ocak'ta ihracatın ithalatı 
karşılama oranı, enerji hariç bakıldığında, yüzde 88,3 
olarak kaydedildi. Döviz kurlarında da devam eden yatay 
hareketi olumlu karşılıyoruz. Ekonomik büyümeye 
destek olabilecek ve ihracatı artıracak her strateji her 
politika bizler için çok kıymetli. Ülkemizi etkileyen birçok 
sayıda etmen, sanayi başta olmak üzere farklı alanlarda 
üreticiyi zor koşullara itmeye devam ediyor. Geleceğe 
umutla bakmaya çalışsak da yaşanan olumsuz gelişmeler 
bizleri ciddi önlemler almamız gerektiği konusunda 
uyarıyor. İran'ın doğalgaz kesintisi yapması nedeniyle 
Organize Sanayi Bölgelerine (OSB) yönelik uygulanan 
doğalgaz kısıtlaması ve elektrik kesintisi üretimi sert 
şekilde etkiledi. Enerji olmazsa üretim olmaz, üretim 
olmazsa refah olmaz. İhracat artırılarak ekonomik 
büyümenin hedeflendiği yeni ekonomi modeline göre 
sanayide “Durmak” kabul edilir bir durum değildir. Sanayi 
durursa ihracatı artırmamız zorlaşır. Sanayici açısından 
böyle bir tablonun bir daha yaşanmamasını temenni 
ediyorum zira sanayicinin korunması üretimin 

sürdürülebilirliği için elzemdir. Umuyorum ki bu olumsuz 
koşullar düzelir ve sanayicimiz, üreticimiz katma değer 
üreterek fayda oluşturmaya kesintisiz devam edebilir. 
Bizler enerjide yaşanan bu kriz sonrası üretimin 
aksamasını takip ederken küresel piyasalarda sert satış 
baskısı devam ediyor. Dünyada da yaşanan enerji krizi, 
petrol fiyatlarının son yıllardaki en yüksek seviyeye 
gelmesi ve küresel enflasyon krizi ile kendinden emin 
mücadele edebilmek için ülkemizin de ekonomi 
politikalarını dirençli bir noktada tutması gerektiğini 
düşünüyorum.” dedi.

“TARIM VE HAYVANCILIK AÇISINDAN 
BEREKETLİ BİR YIL OLACAĞINI 
UMUYORUM”
Okyay, konuşmasının devamında çiftçilerin hem kuraklık 
hem de çok yükselen girdi maliyetleri ile başa çıkmaya 
çalıştığını dile getirerek “İklim değişikliği ve buna bağlı 
olarak yaşanan kuraklık dünya için büyük tehdit 
oluşturmaya devam ediyor. Ülkemizde yaşanan son 
yağışlarla bir nebze de olsa yüzümüz güldü ancak bu 
konuda kalıcı etkiler ortaya koyacak faaliyet planları 
hazırlamamız elzem olmuştur. Kuraklığın etkisi ile 
olumsuz bir seyir izleyen tarım alanında, girdi 
maliyetlerindeki artış da dâhil olduğunda maalesef iç 
karartıcı bir tablo ile karşı karşıya kalıyoruz. Gübre, yem 
ve mazot fiyatlarının artmasıyla birlikte 2022 yılı için 
tarım ve hayvancılık alanında bizi zor günlerin beklediğini 
görebiliyoruz. Bu durum da başta gıda enflasyonunda 
artışa sebep olmasıyla, hepimizi düşündürüyor. 
Hükümetimizin bu faktörleri göz önüne alarak hızla 
çiftçimizi, yetiştiricimizi üretimden vazgeçmeyecek bir 
noktada tutacak önlemleri alması beklentimizi dile 
getirmek istiyorum. Çiftçimize, yetiştiricimize, 2022 
bütçesinden 22,8 milyar lira doğrudan destek ödemesi 
yapılacak. Bu desteklerin tarımda beklenen kötü tabloyu 
düzeltebilmesini en azından güzel başlangıçlar için önemli 
bir adım olmasını temenni ediyorum. Tüm yaşanan 
olumsuzluklara rağmen tarım ve hayvancılık açısından 
bereketli bir yıl olacağını umuyorum.” dedi.

MALİYET BASKISI ÖNÜMÜZÜ 
GÖRMEMİZE ENGEL OLUYOR
ÇTSO Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu da 
meclis kürsüsünden yaptığı  konuşmada “2022 yılına 
umutlarla girdik. Pandeminin ekonomimize ve sosyal 
hayata olumsuz etkilerinin azalması öncelikli 
beklentimizdi. Dış ticaret ve büyüme rakamlarımız da bu 
beklentimizi arttırdı. Osman Başkanım ifade etti ama 
bende üzerinden geçmek istiyorum. Ülkemizin ihracatı bir 
önceki yıla göre % 32,8 artarak 2021 yılında 225 milyar 
dolara, ithalatımız da % 23,6 artarak 271 milyar 424 milyon 
dolara yükseldi. 2022 Ocak ayında ise bir önceki yılın aynı 

ayına göre % 17,3 artarak 17,6 milyar dolar olarak 
gerçekleşti. Üretim devam ediyor, talep var, yanlış 
tüketim alışkanlıklarından arınmış olarak gerçek alım 
gücü de piyasada yerini bulacak ve arz talep dengesini 
sağlayacak buna inanıyoruz ancak maliyet baskısı 
önümüzü görmemize engel oluyor. İşletmelerimizin 
sürdürülebilirliği için en önemli faktör güven ortamıdır. 
Enflasyonla mücadele politikamız bizlere güven vermeli, 
Türk Lirası döviz ve altın karşısında dimdik durmalı, 
faizler bizi korkutmamalıdır” dedi.

“İŞ SÜRDÜRÜLEBİLİR OLMAKTAN 
ÇIKTI ARKADAŞLAR”
Semizoğlu son dönemde gündemde olan elektrik 
faturaları konusunda da konuşarak “Sayın 
Cumhurbaşkanımızın geçen hafta içerisinde açıkladığı 
temel gıda maddelerinde KDV oranının %1'e indirilmesi 
tabiri caizse yetmez ama evet diyebiliriz. Geçen hafta 
enerji faturalarımız birçoğumuzun evine, işyerine, 
fabrikasına ulaştı. Benim telefonlarım susmadı 
arkadaşlar. Bununla ilgili Çanakkale Ticaret ve Sanayi 
Odası olarak açıklamamızı da yaptık. KDV ve ÖTV 
muafiyetinin enerji, elektrik faturalarına da yansıtılmasını 
istiyoruz. Yani KDV ve ÖTV'nin alınmamasını istiyoruz. 
Şöyle bir örnek verebiliriz arkadaşlar; bizim içerisinde 
bulunduğumuz Oda binamız bir sanayi kuruluşu değil. 
Yani bir gün çalışıp bir gün çalışmıyor değil. Standart bir 
elektrik faturası var. Bir yıl öncesine kadar buranın 
elektrik faturası 28 bin ile 30 bin arasında gelirken geçen 
ay 63 bin lira bu ay da 73 bin lira geldi. Yani birçok restoran 
sahibi, otel sahibi arkadaşlarıma serzenişte bulunuyorlar 
iş sürdürülebilir olmaktan çıktı arkadaşlar. Bu gelirlerle 
bu enerji faturaları çok zor.” dedi. 

“NE ÜRETECEĞİMİZİ DEVLETİMİZİN 
BİZE GÖSTERMESİNİ İSTİYORUZ”
 Türkiye'de ihracatın ithalata bağlı olduğunu da dile 
getiren Semizoğlu “İhracatımız artarken ithalatımız da 
artıyor çünkü ihracatımız da ithalata bağımlı. Üretimimiz 
artıyor ama üretimimiz de ithalata bağımlı. Bunun önüne 
geçmek için Devletimiz ve biz elimizden geleni yapmamız 
lazım. Ne üreteceğimize bir plan, program dahilinde karar 
vermemiz lazım. Finansmana erişim daha kolay olmalı. 
Uzun vadeli gerçekten üretim kredilerinin olmasını 
istiyoruz. Ne üreteceğimizi Devletimizin bize 
göstermesini istiyoruz. İthal ettiğimiz malı ithal etmemeli 
ve bunları üretmeliyiz. Çok basit bir mantık. Ülkemizin 
geleceği için, gelecek nesiller için her alanda 
yerlileşeceğimiz, yerli ve milli bir Türkiye olmazsa 
olmazımızdır. Bu duygu ve düşünceler ile sizleri saygı ile 
selamlıyor, içinde bulunduğumuz üç ayların hepimize 
sağlık, huzur, işlerimizde hayırlı kazançlar getirmesini 
diliyorum.” dedi

“Kimse Kusura Bakmasın Kriz Yok!” Diyen Başkan Çark Etti
“BU GELİRLERLE İŞ SÜRDÜRÜLEBİLİR OLMAKTAN ÇIKTI”
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İki günlük greve giderek iş bırakan Çanakkale Aile 
Hekimleri Derneği (ÇAHADER), Çanakkale Halk 
Sağlığı Binası önünde basın açıklaması yaparak, Aile 
Sağlığı Merkezlerinin, cari giderlerinin artış oranının 
düşük kaldığını belirterek, “Elektriğe, yüzde 220; 
doğalgaza, yüzde 148; akaryakıta, yüzde 120; SGK 
çalışanlarımıza yüzde 50 artarken bize ödenen cari 
giderlerin yüzde 31'de kalması, bu sistemin devam 
etmesinin mümkün olmadığını göstermektedir. Cari 
gider artışlarının ilgili kalemler dikkate alınarak en az 
yüzde 50 artırılması talebimizdir” ifadelerini kullandı.” 
dedi. 
Çanakkale Aile Hekimleri Derneği (ÇAHADER) iş 
bırakma eylemi gerçekleştiriyor. Eylemin başladığı 17 
Şubat'ta, Çanakkale Halk Sağlığı Binası önünde basın 
açıklamasında bulunan Dernek, üye olduğu Aile 
Hekimleri Dernekleri Federasyonu'nun (AHEF) 
aldığını karar dâhilinde, 17-18 Şubat tarihleri arasında 
iş bırakma eylemi gerçekleştiriyor.
ÇAHADER adına açıklamayı okuyan Başkan 
Yardımcısı Engin Korkutan, ”30 Haziran tarihli 
sözleşme ve ödeme yönetmeliği ile sayısız anti 
demokratik hükümler içeren yönetmeliğin, sendikal 
hakların da içinde olduğu birçok faaliyetlere izin 
vermemekte olduğu, aile hekimleri ve aile sağlığı 
çalışanlarının iş güvencesini ortadan kaldırdığı bir 
gerçektir. Pandemi döneminde tüm dünya 
hekimlerine yeni haklar tanınırken, bizler ceza 
yönetmeliği ile baş başa kalmış durumdayız, bu 
yönetmeliğin iptali talebimizdir” şeklinde konuştu.

“CARİ GİDER ARTIŞLARI EN AZ 
YÜZDE 50 ARTIRILMALI”
 Başkan Yardımcısı Korkutan, Aile Sağlığı 
Merkezlerinin, cari giderlerinin artış oranının düşük 
kaldığını belirterek, “Elektriğe, yüzde 220; doğalgaza, 
yüzde 148; akaryakıta, yüzde 120; SGK çalışanlarımıza 
yüzde 50 artarken bize ödenen cari giderlerin yüzde 
31'de kalması, bu sistemin devam etmesinin mümkün 
olmadığını göstermektedir. Cari gider artışlarının ilgili 
kalemler dikkate alınarak en az yüzde 50 artırılması 
talebimizdir” ifadelerini kullandı.

 “DİĞER ÜLKELERE NAZARAN 
6 KATI İŞ YAPMAMIZA RAĞMEN 
KARŞILIĞINI 
ALAMAMAKTAYIZ” 

 Türkiye'nin sağlık çalışanlarının satın alma gücünün 
azaldığı tek ülke olduğunu söyleyen Korkutan, “Bütün 
ülkelerin iş yükünün artmış olduğu bu dönemde 
sağlık çalışanlarına ek haklar tanınmış, ek 
iyileştirmeler yapılmışken; biz ise diğer ülkelere 
nazaran 6 katı iş yapmamıza rağmen karşılığını 
alamamaktayız. Sağlıkta şiddetin önlenmesi için 
gerekli yasal düzenlemelerin de yapılması 
talebimizdir. Yapılacak yasal düzenlemeler ile sağlıkta 
şiddeti bitirecek adımların atılması talebimizdir. 
Yoğun iş yükü altında verdiğimiz hizmette gecikmeler 
yaşamakta ve şiddete maruz kalmaktayız. Bu 
sorunlara ivedilikle çözüm bulunması talebimizdir. 

Demokratik ve mali hakların geriye gittiğini gören 
hekimlerimiz, ülkemizi terk etmektedir. Bu gidişat 
şartlarının düzeltilip durdurulması talebimizdir” dedi.

“GREV SON ÇAREMİZ”
Yılda 3-4 bin hekimin yurtdışına gittiğini aktaran 
Korkutan, “Bizler gelecek kaygısı yaşamadan hak 
ettiğimiz ekonomik şartlarda halkımıza hizmet 
vermeyi istemekteyiz, aynı zamanda hak ettiğimiz 
emeklilik hayatını yaşamak istiyoruz. Bunun için 
ücret yönetmeliğinin düzeltilmesi talebimizdir. Bu 
konuda Bakanlıkla olan tüm diyaloglarımız yanıtsız 
kalmıştır. Son çare olarak sesimizi bu şekilde 
duyurmanın üzüntüsünü yaşamaktayız. Bu haklı 
taleplerimizde yanımızda olan halkımıza 
sendikalarımıza teşekkür ediyoruz” sözleriyle 
açıklamasını sona erdirdi.  Federasyon tarafından 
yapılan açıklamada, eylem sürecinin devam ettiği ve 
Aile Sağlığı Merkezlerinin 14-15-16 Mart tarihlerinde 
yeniden kapatılacağı duyuruldu.

“CARİ GİDER ARTIŞLARI EN AZ YÜZDE 50 ARTIRILMALI”

Karar Resmi Gazetede Yayınlandı İndirimler Ardı Ardına Geldi
Temel gıda ürünlerindeki KDV oranlarının yüzde 8'den 
yüzde 1'e indirilmesinin ardından, Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'ın çağrısıyla, Çanakkale'de hem AK Parti hem de 
CHP'li bazı belediyeler hızlı bir şekilde su abonelerinden 
alınan KDV oranında indirime gitti. Çanakkale Belediyesi, 
Kepez, Lâpseki, Ezine, Biga, Yenice, Geyikli ve Kalkım, 
Evreşe, Ayvacık ve Çan Belediyeleri su tarifelerinde KDV 
indirimi gerçekleştirdi.  Önümüzdeki günlerde diğer 
belediyelerin de indirim gerçekleştirmesi bekleniyor.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti genel 
merkezinde 'Genişletilmiş İl Başkanları Toplantısı'nda 
yaptığı konuşmada, "Son dönemde çokça gündeme gelen 
elektrik tarifeleri konusunda ilgili kurumlara yeniden 
değerlendirme yapılması talimatını verdik. Biz ne ana 
muhalefetiz, ne şuyuz ne buyuz, biz AK Parti'yiz. AK Partili 
belediyelerimiz en az yüzde 7 indirim yapmak suretiyle 
vatandaşımızı su parasında rahatlatacaklar. Bizimki lafta 
kalmaz. Tüm belediyelerimiz bu adımı atmak suretiyle ana 
muhalefete, yavrularına hepsine buradan sinyali veriyoruz. 
Süratle arkadaşlarımız meclislerinden bunu geçirmek 
suretiyle vatandaşımızı rahatlatacaklar. Elektrikte enerji ile 
ilgili tüm adımları atıyor, vatandaşımıza zulmetmeyen bir 
süreci çalıştırıyoruz" diye konuşmuştu. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın bu açıklamasının ardından 
Çanakkale'de, Çanakkale Belediyesi,  Kepez, Lâpseki, Ezine, 
Biga, Yenice, Geyikli ve Kalkım, Evreşe, Ayvacık ve Çan 

Belediyeleri su tarifelerinde KDV indirimi gerçekleştirdi.

“RESMİ KARAR GEREĞİ KDV 
İNDİRİMİ  UYGULANDI”
Çanakkale Belediyesi, 13 Şubat 2022'de yayınlanan 
Cumhurbaşkanı Kararı gereği su tariflerinde yüzde 1 KDV 
uyguladıklarını duyurdu.
Lâpseki Belediye Başkanı Eyüp Yılmaz, sosyal Medya 
hesabından yaptığı Paylaşımda “İçme suyu tüketim 
bedelin de %8 KDV oranını %1'e düşürdük. İlçemize ve 
vatandaşlarımıza hayırlı uğurlu olsun” ifadelerine yer verdi.
Ezine Belediye Başkanı Güray Yüksel ise “Su Tüketim 
Bedelindeki KDV Oranı %8'den %1'e İndirilerek 

Hemşehrilerimize %7 İndirim Sağlanmıştır. Ezine'mize, 
Hemşehrilerimize Hayırlı Uğurlu Olsun” ifadelerini kullandı.
Kalkım Belediye Başkanı İbrahim Taşkın ise  
“Cumhurbaşkanımız, Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
tarafından temel gıda ürünlerindeki fiyat artışının önüne 
geçmek adına yapılan KDV düzenlemesinin ardından bizler 
de yerel yönetimler olarak üzerimize düşeni yapıyoruz. 
Tüm abonelerimize yönelik su tüketim bedelindeki KDV 
oranını da yüzde 1'e indirdik.  Hemşerilerimize Hayırlı 
Olsun” dedi.

AYVACIK 3 SENEDİR SUYA ZAM 
YAPMIYOR
3 yıldır zam yapmayan Ayvacık Belediyesi su tüketim 
bedelinden alınan yüzde 8'lik KDV oranını yüzde 1'e indirdi. 
Konuya ilişkin açıklama yapan Ayvacık Belediye Başkanı 
Mesut Bayram, "Ayvacık Belediyesi olarak içme suyu 
kullanım bedelindeki yüzde 8 olan KDV oranını yüzde 1'e 
indirdik. Ayvacığımıza hayırlı olsun." dedi. Öte yandan 
Ayvacık Belediyesi'nin suya 3 yıldır zam yapmadığı 
belirtildi.
Çan Belediye Başkanı Bülent Öz de su tarifelerinde KDV 
oranını yüzde 1'e indirdiklerini duyurdu.
Kepez Belediyesi de su tarifelerinde KDV oranını yüzde 1'e 
indirdiklerini duyurdu.
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Çanakkale'de ulaşım çalışmaları hız kazanırken Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu, 'Balıkesir-Bursa-
Yenişehir-Osmaneli Hızlı Tren Hattı inşaatıyla Bursa'yı demir 
yolu ağına entegre ediyoruz' dedi. Bu açıklama sonrası Biga 
TSO Başkanı Şadan Doğan Biga-Bandırma demiryolu projesini 
yeniden gündeme getirerek, AK Parti Grup Başkanvekili 
Bülent Turan ile görüşmelerine devam ettiklerini söyledi. 
“Demiryolu projesi üzerindeyiz. Sayın grup başkanvekilimizle 
de görüşüyoruz. Belki uzun bir süreç bu. Nasıl 1915 Çanakkale 
Köprüsü hayal gibi görünüyordu, demiryolu da hayal gibi de 
görünse çalışmalarımıza başlıyoruz” ifadelerini kullandı.
Çanakkale 18 Mart 1915 köprüsü inşaatı hız kazanırken 
bölgede diğer ulaşım araçlarıyla ile ilgili çalışmalarda merak 
ediliyor. Geçtiğimiz günlerde Çanakkale'ye çok yakın 
'Balıkesir-Bursa-Yenişehir-Osmaneli Hızlı Tren Hattı 
inşaatıyla Bursa'yı demir yolu ağına entegre ediyoruz.' diyen 
Bakan Karaismailoğlu; "Mudanya Bulvarı Hızlı Tren Üstyapı 
Şantiyesi"nde saha incelemesinin ardından yaptığı 
konuşmada, tüm şehirlerde olduğu gibi Bursa'yı da dünyayla 
ulaşımın her modunda bağlamak için ciddi planlamalar 
yaptıklarını söyledi.   Proje, iki yılda tamamlanacak. Hattı, 
yılda 30 milyon yolcu kullanacak. 59 milyon ton yük hızlı ve 
konforlu şekilde taşınacak.  
Biga TSO Başkanı Şadan Doğan'ın gündeminde olan Biga-
Bandırma demiryolu ise henüz sürecin çok başında. Biga ve 
Çanakkale için demiryolunun önemi raporlara da yansıdı. 2021 

yılında da Biga'ya demiryolu gelmesi için çalışmalarını 
sürdüren Şadan Doğan yönetimindeki Biga TSO, demiryolu 
konusunda hem Ulaştırma Bakanlığı'na hem de Güney 
Marmara Kalkınma Ajansı'na yazılı başvurularda bulundu. 11 
Mart 2021 tarihinde Bakanlığa raylı sistem hakkında 
görüşlerini ileten Biga TSO yönetimi; Biga-Bandırma arasında 
yapılacak olan raylı sistemin il genelinde bulunan tüm OSB ve 
işletmelere büyük maliyet avantajı sağlayacağına dikkat 
çekmişti.   
Ocak ayı meclis toplantısında Biga TSO faaliyetlerini 
değerlendiren Şadan Doğan; Çanakkale'nin özellikle Biga'nın 
uzun zamandır gündeminde olan demiryolu ile ilgili AK Parti 
Grup Başkanvekili Bülent Turan ile görüşmelerine devam 
ettiklerini söyledi. Demiryolu ile ilgili Şadan Doğan; 
“Demiryolu projesi üzerindeyiz. Sayın grup başkanvekilimizle 
de görüşüyoruz. Belki uzun bir süreç bu. Nasıl 1915 Çanakkale 
Köprüsü hayal gibi görünüyordu, demiryolu da hayal gibi de 
görünse çalışmalarımıza başlıyoruz” ifadelerini kullanmıştı.  
Bursa'nın ulaşım ağını kuvvetlendirecek her projenin 
öneminin farkında olduklarını belirten Karaismailoğlu, "13 
milyarı Yap-İşlet-Devret kapsamında olmak üzere, Bursa'ya 
son 20 yılda sadece ulaşım ve iletişim alanında yaptığımız 
yatırım miktarı, yaklaşık 29,5 milyar liradır. Bursa'nın 2003'te 
194 kilometre bölünmüş yolu vardı, 600 kilometreye 
ulaştırdık. Projeyi 2 yıl içinde tamamlamayı hedefliyoruz. Hızlı 
tren projesi tamamlandığında 2024-2050 yılları arasındaki 26 
yıllık projeksiyonda, zamandan 4,3 milyar lira, kara yolu bakım 
ve işletmesinden 585 milyon lira, hava kirliliği, iklim 
değişikliği, gürültü, doğa ve yeşil arazi maliyeti, biyolojik 
çeşitlilik, toprak ve su kirliliği gibi dışsal faydalardan 10,5 
milyar lira olmak üzere, toplam ekonomik tasarruf 15,4 milyar 
lira olacak" diye konuştu.

“Boğaz Köprüsü de Hayaldi, Demiryolu Da Hayal 
Gibi De Görünse Çalışmalarımıza Başlıyoruz”

Doğal Gaz Tüketim Desteği'nde başvurular başladı

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Derya Yanık, ihtiyaç sahibi 
hanelere yönelik hayata geçirilen Doğal Gaz Tüketim 
Desteği'nde başvuruların bugün itibarıyla başladığını 
açıkladı.
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Derya Yanık, ihtiyaç sahibi 
hanelere yönelik hayata geçirilen Doğal Gaz Tüketim 
Desteği'nde başvuruların bugün itibarıyla başladığını 
açıkladı. Bakan Derya Yanık, yaptığı yazılı açıklamada, 
Doğal Gaz Tüketim Desteği'ne başvuruların e-Devlet 
üzerinden yapılacağını belirterek, "Desteğimizden 
yararlanmak isteyen vatandaşlarımız, sistem üzerinden 
bakanlığımızca sunulan Sosyal Yardım Başvuru Hizmeti 

ekranından gerekli bilgileri doldurarak başvurularını 
yapabilecek" dedi.
 Ödemelerin mart ayı içinde yapılacağını hatırlatan Yanık, 
"İhtiyaç sahibi hanelere yönelik hayata geçirdiğimiz 
Doğalgaz Tüketim Desteği'nde başvurular bugün itibarıyla 
başlıyor. Isıl harita baz alınarak 2 dönemlik belirlediğimiz 
destek tutarımız 450 TL - 1150 TL arasında değişecek" dedi.
 İhtiyaç sahibi olmak şartıyla doğal gaz altyapısı bulunan 
647 ilçe/beldede oturan ve doğal gaz aboneliği olan 
herkesin destekten yararlanabileceğini kaydeden Bakan 
Yanık, "Doğalgaz Tüketim Desteğini hem faturalı hem de ön 
ödemeli sayaç kullanan hanelere vereceğiz. İhtiyaç sahibi 
vatandaşlarımızın, e- Devlet'ten yaptıkları başvuruları 
onaylandıktan sonra hak sahipliği bulunan 
vatandaşlarımız PTT'ye gidip faturalarını ibraz ederek 
destekten yararlanabilecek. Diğer yandan ön ödemeli 
sayaç kullanan vatandaşlarımızın ise destek miktarı 
kartlarına yatırılacak" dedi.
 Bakan Yanık ayrıca sağlık raporu bulunan kronik hastalara 
veya hayatlarını cihaza bağlı sürdürenlere belirlenen 
destek tutarına ek olarak yüzde 5 fazla ödeme 
yapacaklarını kaydetti. Doğal Gaz Tüketim Desteği'ne 
'https://www.turkiye.gov.tr/aile-ve-sosyal-hizmetler-
sosyal-yardim-basvuru-hizmeti' adresinden başvuru 
yapılabilecek.  

Çanakkale'de Ocak ayında 675 konut satıldı
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine göre, 
Çanakkale'de geçtiğimiz Ocak ayında 675 konut satıldı.
Türkiye genelinde konut satışları Ocak ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 25,1 artarak 88 bin 306 oldu. 
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine göre, konut 
satışlarında İstanbul 15 bin 110 konut satışı ve yüzde 17,1 ile 
en yüksek paya sahip oldu. Satış sayılarına göre İstanbul'u 
8 bin 255 konut satışı ve yüzde 9,3 pay ile Ankara, 5 bin 486 
konut satışı ve yüzde 6,2 pay ile İzmir izledi. Konut satış 
sayısının en az olduğu iller sırasıyla 18 konut ile Ardahan, 31 
konut ile Hakkari ve 44 konut ile Bayburt oldu. 
Çanakkale'de ise Ocak ayında 675 konut satıldığı bildirildi.

İndirimli satışlara 
yeni düzenleme
Mal ve hizmetlerin indirimli satışına ilişkin düzenleme 
yönetmeliğe eklendi.
Ticaret Bakanlığı, ticari reklamlar yönetmeliğinde mal 
ve hizmetlerin indirimli satışına ilişkin yapılan 
düzenlemeyi fiyat etiketi yönetmeliğine ekledi.
Resmi Gazete'nin bugünkü sayısında yayımlanan ve 
fiyat etiketi yönetmeliğinde değişiklikler yapan 
Ticaret Bakanlığı yönetmeliğine göre, indirimli satışa 
konu edilen mal veya hizmetin indirimden önceki 
satış fiyatının tespitinde indirimin uygulandığı tarihten 
önceki 30 gün içinde uygulanan en düşük fiyat esas 
alınacak.
Meyve ve sebze gibi çabuk bozulabilen mallara ilişkin 
etiketlerde indirim miktarı veya oranı hesaplanırken 
indirimli fiyattan bir önceki fiyat esas alınacak. Bu 
konuda ispat yükümlülüğü satıcı veya sağlayıcıya ait 
olacak.
Fiyat etiketinde yer alacak bilgiler yeniden belirlendi 
Fiyat etiketi yönetmeliğinin tanım maddelerinde 
yapılan düzenlemeye göre, bir malın etiketinde "malın 
türüne uygun olan ölçü biriminin net miktarıyla ifade 
edilen tüm vergiler dâhil fiyatı" yer alacak.
Değişikliğe göre ayrıca, satışa sunulan malın 
etiketinde, net miktar üzerinden hesaplanan tüm 
vergiler dahil peşin fiyatı veya sunulan hizmetin tüm 
vergiler dahil peşin fiyatı ve ambalajlı malın, ambalaj 
malzemesi ve mal ile birlikte ambalajlanan diğer 
malzemeler hariç miktarının da yer alması 
öngörülüyor.
Yönetmelik değişikliğiyle, etiket ve listelerin Türkçe 
yazılması ve ambalajlı malın satış fiyatından ayrı 
olarak ambalajın teslimine ve iadesine ilişkin depozito 
bedeli varsa bu bedelin tutarının da belirtilmesi 
hüküm altına alındı. Uygulama 1 Mart'tan itibaren 
başlayacak.
Ticaret Bakanı Mehmet Muş: Vatandaşı sahte 
indirimden korumak için önemli bir adım attık

Etiket yönetmeliği ile ilgili sosyal medya hesabından 
paylaşım yapan Ticaret Bakanı Mehmet Muş, 
vatandaşları sahte indirimden korumak için önemli bir 
adım attıklarını belirterek, “1 Mart'tan itibaren 
indirimli ürünlerin etiketinde indirimden önceki fiyat 
ve indirimli fiyat birlikte gösterilecek. İndirimler son 
30 günün en düşük fiyatı üzerinden yapılacak” 
değerlendirmesinde bulundu.
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Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Alper Şener, e Covid-19 vakalarında 4'üncü pikin 
yaşandığını belirterek, 'Zaten öngörüler de bu 
doğrultudaydı. Önümüzdeki haftadan itibaren pik 
seviyesinde düşüşler başlayacak. Hızlı düşüşler bekliyoruz' 
dedi.
Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Alper Şener, İzmir başta olmak üzere Ege Bölgesi'ndeki 
illerde Covid-19 vakalarında 4'üncü pikin yaşandığını 
söyledi. Prof. Dr. Şener, "Zaten öngörüler de bu 
doğrultudaydı. Önümüzdeki haftadan itibaren pik 
seviyesinde düşüşler başlayacak. Hızlı düşüşler bekliyoruz" 
dedi.
Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, 29 Ocak-4 Şubat'ı kapsayan 
illere göre haftalık vaka sayısını paylaştı. Haritaya göre 100 
bin kişide görülen vaka sayısı, son bir haftada İzmir'de 
961,57'den 1229,37'ye yükseldi. Son durumu değerlendiren 
Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Alper Şener, "Bir önceki haftaya göre artış var. İzmir ile Ege 
Bölgesi'ndeki illerde pik seviyeye ulaştı. Zaten öngörüler de 
bu doğrultudaydı. Önümüzdeki haftadan itibaren pik 
seviyesinde düşüşler başlayacak. Hızlı düşüşler bekliyoruz. 
Çünkü Omicron varyantı girdiği her ülkede hızlı yükselen 

olgu sayılardan sonra, keskin düşüşler meydana getirdi. 
Ege'de ve Türkiye genelinde de bu ayın 4'üncü haftasından 
itibaren keskin düşüşler göreceğimizi düşünüyorum" dedi.

'BU DÖNEMDE ÖLÜM SAYILARINDA 
ARTIŞ GÖRÜLEBİLİR'
En çok artış görülen iller arasında artık Ege Bölgesi'nden 
illerin yer almadığını dile getiren Prof. Dr. Şener, "Bu bizim 
için iyi bir durum. Artış hızının durduğunu gösteriyor. 
Rakam yüksek ama artış hızının durduğu ya da yavaşladığı 
anlamına geliyor. Bundan sonra Ege Bölgesi'ndeki illerin 
düşüş trendine girmesini bekliyoruz. Ancak bu dönemde 
ölüm sayılarında artış görülebilir. Bu beklenen bir olay. 
Ayakta hasta başvuru sayılarında hızlı düşüş olacağını 
düşünmüyoruz. Ama yatan hasta veya yoğun bakıma 
yatan hasta sayılarımızda hızlı düşüş olacaktır. 
Önümüzdeki hafta başından itibaren bu düşüşün 
gerçekleşmesini dört gözle bekliyoruz" diye konuştu.

'YENİ VARYANTLARIN GÖRÜLMESİ 
OLASI'
Yeni varyantların görülmesinin olası olduğunu da belirten 
Prof. Dr. Şener, "Şu an Avrupa Birliği ülkelerinde Omicron; 
BA2 ve BA1 gibi alt varyantlara ayrıldı. İngiltere'de ise Delta 
ile Omicron'un birleşimi olan Daltamicron varyantı gibi yeni 
bir kavram ortaya çıktı. Bunlar şimdilik izleniyor. Her yeni 
varyantta tedirgin oluyoruz. Bu başka. Ama her varyantın 
kötü olacağını düşünmek de yanlış. Çünkü salgının 
başından beri beklediğimiz, Covid-19'un mevsimsel 
koronavirüse dönmesi. Her yeni varyantta mevsimsel 
koronavirüse dönme ihtimali kuvvetleniyor gibi. Her yeni 
varyantta daha çok kötü gidiş değil; mevsimsel 
koronavirüse doğru dönüş olacağını ümit ediyoruz" 
ifadelerini kullandı.

CHP Çanakkale İl Gençlik Kolları ve Merkez İlçe 
Gençlik Kolları'nın düzenlediği Zam Duvarı eylemi 
İskele Meydanı'nda gerçekleştirildi. “Faturanla Birlikte 
Gel, Zamlar Geri Alınsın” sloganıyla başlatılan eylemde 
vatandaşlar duvarda hayat pahalılığına ve zamlara 
tepki gösterdi. Zam Duvarı eylemine CHP Çanakkale 
Milletvekilleri Av.Muharrem Erkek, Özgür Ceylan, 
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, CHP 
Çanakkale İl Başkanı Metin Ümit Ural katıldı.
Zam Duvarı etkinliğinde açıklamalarda bulunan CHP 
Çanakkale Milletvekili ve Genel Başkan Yardımcısı 
Muharrem Erkek, “Vatandaşın en öncelikli, en temel 
sorunu ekonomi. İşsizlik, yoksulluk, hayat pahalılığı. 
Ondan sonra adalet geliyor, eğitim geliyor ama birinci 
sırada ekonomi. Aklıma Adalet ve Kalkınma Partisinin 
2002 seçim beyannamesi geldi. Orada aynen şöyle 
yazıyordu: 'Bu krizin sorumlusu ülkeyi yönetenlerdir.' 
Gerçekten bir ülkede kriz varsa bir ülkede işsizlik, 
yoksulluk büyüyorsa, milyonlarca aile açlık sınırının 
altında yaşıyorsa, çocuklar yatağa aç giriyorsa, bu 
elektrik ve doğalgaz faturalarını ödeyemiyorsa 
insanlar bunun sorumlusu ülkeyi yönetenlerdir; saray 
iktidarıdır. İşte bunun için, Türkiye bu tabloyu hak 
etmediği için ilk seçimde biz onları değiştireceğiz.” 
ifadelerini kullandı. Erkek Zam Duvarına, “Zamlar geri 
alınsın diye yazdık. Ya da getirin sandığı o zamları biz 
geri alırız” dedi.
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan da, “Zam 
Duvarı eylemine katılarak, son günlerde elektriğe, 
yakıta gelen zamların geri alınması talebinde 
bulunduk” diye konuştu.

Pik seviyesinde düşüşler başlayacak!

CHP'DEN ZAM 
DUVARI EYLEMİ

Stokçuluğun cezası artırıldı
Stokçuluk cezasının artırılmasına ilişkin yasa hükmü 
Haksız Fiyat Değerlendirme Kurulu yönetmeliğine eklendi. 
Yeni düzenlemeyle birlikte stokçuluk yaptığı tespit edilen 
işletmelere 2 milyon TL'ye kadar para cezası kesilebilecek.
Perakende ticaretin düzenlenmesine ilişkin kanunda 
yapılan stokçuluk cezalarının artırılmasına ilişkin hüküm, 
Haksız Fiyat Değerlendirme Kurulu'nun görev ve yetkilerini 
belirleyen yönetmeliğe eklendi.
Resmi Gazete'nin bugünkü sayısında yayımlanan ve 
Haksız Fiyat Değerlendirme Kurulu yönetmeliğinde 
değişiklikler yapan yönetmelikle, söz konusu 
yönetmelikte; üretici, tedarikçi ve perakende işletmelerden 
stokçuluk yaptığı belirlenenler için öngörülen 50,000 
TL'den 100,000 TL'ye kadar ceza tutarları, kanundaki 
yapılan düzenlemeye paralel olarak "100,000 TL'den 2 
milyon TL'ye kadar" şekilde değiştirildi.
Yönetmelikte, fahiş fiyat uygulaması tespit edilen 
işletmelere uygulanacak 10,000 TL'den 100,000 TL'ye kadar 
ceza tutarına ilişkin hükümde ise herhangi bir değişiklik 
yapılmadı.

CHP, 2023'te Unutamayacağı Bir Ders Daha Alacaktır!

AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, Ankara'da 
152'ncisi düzenlenen Genişletilmiş İl Başkanları 
Toplantısına katıldı.
Admin
Toplantı sonrası değerlendirmelerde bulunan Başkan 
Makas, “Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
vatandaşlarımıza müjdeli haberi bizzat kendisi duyurdu. 

Cumhurbaşkanımız, 'AK Parti'li belediyelerin olduğu 
yerlerde su faturasında en az yüzde 7 indirim yapacağız' 
şeklindeki ifadeleriyle müjdelediği su indirimine yönelik, 
Çanakkale'mizdeki AK Belediyelerimiz, ivedi olarak 
çalışmalarına başlamış bulunmaktadır. İktidarımızın her 
anında, milletimizin yanında olan AK Partimiz, yerel 
yönetimlerinde uygulayacağı indirimle, hizmetlerine 
samimiyetle bir yenisini daha ekleyecektir. Milletimiz 
görüyor ki, fiyatların yüksek olduğu söylemleriyle felaket 
tellallığı yapan CHP, her zamanki samimiyetsizliğiyle bir 
kez daha rezil olmuştur. Gözbebeğimiz Çanakkale'mizden 
aziz İstanbul'a kadar, birçok CHP'li Belediyede suya yapılan 
yüzde 100'ler mertebesindeki zamlar vatandaşımıza reva 
görülmüştü. Şöyle bir geriye baktığımızda, CHP'nin 
samimiyetsizce ve vatandaşımızın aklıyla alay edercesine, 
altı boş söylemlerde bulunduğunu unutmadık. Seçim 
öncesinde, en yüksek sesle 'suya ve ekmeğe indirim 
yapacağız' diyorlardı. Fakat neredeyse tüm Türkiye'de, 
vatandaşımıza en pahalı suyu kullandırmaktan imtina dahi 
etmediler. Samimiyetlerini vatandaşımızın takdirine 
bırakıyoruz. Çok şükür ki aziz milletimiz dizini dövmemek 
için, CHP'nin bu altı boş ve mesnetsiz vaatlerine cevabını, 
her seçimde sandıkta vermektedir. Milletimizle arasına 
mesafe koyan CHP, 2023'te bir kez daha hayal kırıklığına 
uğrayacak ve unutamayacağı bir ders daha alacaktır” 
açıklamalarında bulundu.

KDV indirimiyle ilgili yumurta işletmelerine müfettiş incelemesi
Ticaret Bakanlığı, KDV indirimi öncesi fiyat artırıldığı ile 
ilgili iddiaları araştırmak için yumurta işletmelerine 
müfettiş gönderdi. Ticaret Bakanlığı KDV indirimi öncesi 
fiyat artırarak KDV indiriminin etkilerini ortadan 
kaldırdıkları iddialarını araştırmak üzere yumurta 
işletmelerine müfettiş gönderdi. Bakanlıktan yapılan 
açıklamada toptan perakende ayrımı kaldırılarak tüm gıda 
teslimlerinde KDV'nin yüzde 8'den yüzde 1'e indirildiği 
hatırlatılarak, “Öte yandan, söz konusu düzenlemenin 

hemen öncesinde bazı firmalarca yumurta satış 
fiyatlarında artışa gidilerek KDV indiriminin vatandaşlara 
olumlu etkisini ortadan kaldırmak maksadıyla kötü niyetli 
eylemlerde bulunulduğuna ilişkin şikâyetler kamuoyuna 
yansımıştır.” denildi.Açıklamada, bu iddianın; üretici, 
tedarikçi ve perakende işletmeler nezdinde incelenmesi ve 
varsa kötü niyetli uygulamaların tespit edilerek 
cezalandırılması amacıyla müfettiş görevlendirildiği 
kaydedildi.
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ÇATOD olarak yaptıkları görüşmeleri paylaşan Başkan 
Nilgün Gökser “ÇATOD olarak ülkemizin en büyük turizm 
acenteleri olan TatilSepeti.com ve ETS Odamax ile 
önümüzdeki günlerde Çanakkale'nin tanıtımına öncelik 
verilmesi, şehrimizin ön plana çıkarılması konularında 
görüşmeler yapıldı. Ayrıca derneğimizin önemli bir 
inisiyatifi olan ÇATOD Akademi için turizmde dijitalleşme 
konusunda önde gelen firmalarla işbirlikleri görüşmeleri 
gerçekleştirdik. Diğer bir aktivitemiz olan ÇATOD Ortak 
Pazariçin çeşitli firmalar ile sözleşmeler imzalandı.”dedi.
Dünya'nın beş büyük turizm fuarı arasında yer alan 
EMITT – Doğu Akdeniz Uluslararası Turizm ve Seyahat 
Fuarı, 9-12 Şubat 2022 tarihlerinde 25'inci kez İstanbul da 
gerçekleştirildi. Çanakkale Turistik Otelciler, İşletmeciler ve 
Yatırıcımlar Derneği de (ÇATOD) bu senede fuarda yerini 
aldı. ÇATOD Başkanı Nilgün Gökser fuar boyunca misafirleri 
ile ilgilenirken, Çanakkale Valiliği çatısı altında bölgenin 
diğer önemli STK'ları ile birlikte Çanakkale'yi en güzel 
şekilde fuar katılımcılarına tanıttıklarını söyledi.

ÇANAKKALE STANDI TÜM FUAR 
BOYUNCA İLGİ ODAĞI OLDU
ÇATOD Başkanı Nilgün Gökser yaptığı açıklamasında, “5 
kıtadan, toplamda 50 ülkeden gelen 200'ün üstünde 
yabancı ve binlerce ulusal turizm profesyoneli ile tatil 
tüketicilerini ağırlayan bu fuarda Çanakkale Turistik 
Otelciler, İşletmeciler ve Yatırıcımlar Derneği (ÇATOD) 
olarak bu sene de fuarda yerimi aldık. Çanakkale Valiliği 
çatısı altında şehrimizin diğer önemli STK'ları ile birlikte 
şehrimizi en güzel şekilde fuar katılımcılarına tanıttık. 

Çanakkale Milletvekilimiz Sayın Jülide İskenderoğlu, 
Belediye Başkanlarımız, Kurum Yöneticilerimiz, Çanakkale 
Ticaret Borsamız ve Çanakkale Ticaret Odası Başkanımızın 
da ziyarette bulunduğu Çanakkale standı tüm fuar boyunca 
yoğun bir ilginin odağı oldu. Üyelerimiz hem Valiliğimiz 
stant alanında hem de dört gün boyunca tüm fuar 
alanlarında başarılı ikili B2B görüşmeler gerçekleştirdi” 
dedi.

ÖNEMLİ İŞ BİRLİĞİ GÖRÜŞMELERİ 
YAPILDI
ÇATOD olarak yaptıkları görüşmeleri de değerlendiren 
Başkan Nilgün Gökser “ÇATOD olarak ülkemizin en büyük 
turizm acenteleri olan TatilSepeti.com ve ETS Odamax ile 
önümüzdeki günlerde Çanakkale'nin tanıtımına öncelik 
verilmesi, şehrimizin ön plana çıkarılması konularında 
görüşmeler yapıldı. Ayrıca derneğimizin önemli bir 
inisiyatifi olan ÇATOD Akademi için turizmde dijitalleşme 
konusunda önde gelen firmalarla işbirlikleri görüşmeleri 
gerçekleştirdik. Diğer bir aktivitemiz olan ÇATOD Ortak 
Pazariçin çeşitli firmalar ile sözleşmeler imzalandı.”dedi.

1915 ÇANAKKALE KÖPRÜSÜ ULAŞIM 
KOLAYLIĞI SAĞLAYACAK
ÇATOD Başkanı Nilgün Gökser, Mega proje 1915 Çanakkale 
Köprüsü ile ulaşım kolaylığı kazanacak olan Çanakkale'nin, 
zengin kültürel varlıkları, eşsiz doğası, köklü geçmişe sahip 
kültür ve sanat yapısı ile turizmde daha da önemli bir 
destinasyon olması için ÇATOD olarak çalışmalara devam 
edeceklerini söyledi.

ÇATOD, EMITT'te Önemli İş Birliklerine İmza Attı

Gurbetçilerin 
Çanakkale'ye 
İlgisi Büyük!
Çanakkale'de hizmet veren Cura Hotel'in Genel 
Müdürü Erdinç Urel, kent turizmindeki gelişmeleri 
değerlendirdi.
Üç yıldan bu yana fuara katıldıklarını belirten Genel 
Müdür Erdinç Urel “Geçen sene yapılamayan EMITT 
fuarına, bir yıl aradan sonra Cura Hotel olarak katıldık. 
Tabii ki EMITT fuarının etkinliğini ve büyüklüğünü 
tartışmak söz konusu değil. Böyle büyük bir fuarda 
Cura Hotel olarak yer almak bizim için çok önemliydi. 
Kendi prestijimiz açısından, otelimizi tanıtma 
açısından. Cura Hotel beş yaşında. 3 yıldan bu yana da 
bu fuara katılıyor. Bilinilirliğimizi arttırma çabası 
içerisindeyiz. Misafir kalitemizi yükseltme çabası 
içerisindeyiz. Hizmetimizi daha iyi nasıl verebiliriz 
onun düşüncesi içerisineyiz. Cura Hotel kalan süreyi 
iyi geçirdi. Bundan sonraki süreçte de daha iyi hizmet 
vermeyi amaçlıyoruz” ifadelerini kullandı.
Kasım ayı ile 18 Mart sürecine kadar genelde 
kurumsal misafirlere hizmet verdiklerini dile getiren 
Urel “Pandemi sürecinde uzak doğulular gelmedi 
Çanakkale'ye. Dolayısı ile 18 Mart'tan sonra, kültür 
turları ile Çanakkale'ye gezmeye gelmek isteyen 
münferit misafirlerimiz oluyor. Onlara hizmet 
vermeye çalışıyoruz” dedi.
Son dönem Çanakkale'ye gurbetçi Türklerin ilgi 
göstermeye başladığını da ifade eden Urel 
“Çanakkale'nin Türk tarihi açsından çok önemli bir 
yeri var. Çanakkale buram buram tarih kokan bir yer. 
Bunu herkes biliyor. Kendi imkanları ile gelen 
şehitlikleri gezen kişiler kendi çocuklarına da 
şehitlikleri, bu vatanın milletin nasıl kurtarıldığını 
göstermek istiyorlar. Son dönem özellikle gurbetçi 
Türklerimiz çok gelmeye başladı. Gurbetçi Türklerimiz 
özellikle Çanakkale'ye 3. Kuşak ve 4.kuşağı 
getiriyorlar. O çocuklar yurt dışında yaşadıkları için 
yaşayamadıkları duyguları yaşatmak için gurbetçi 
Türklerin de Çanakkale'ye yoğun ilgisi var” diye 
konuştu.  

Ezine Gıda OSB'den okul için arsa bağışı
İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile Ezine Gıda İhtisas Organize 
Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu arasında arsa bağışı 
protokolü Vali İlhami Aktaş'ın katılımıyla imzalandı.
Çanakkale Valiliği 15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik 
Toplantı Salonunda gerçekleştirilen protokole; Ezine 
Kaymakamı Yunus Kızılgüneş, Ezine Belediye Başkanı 
Güray Yüksel, İl Milli Eğitim Müdür V. Murat Büyük, İl Özel 
İdare Genel Sekreter Yardımcısı Celil Sezgin, Çanakkale 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Selçuk Semizoğlu ve Ezine 
Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Alper Altınok 
katıldı.
Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesinde, inşa edilecek 
okulda gıda teknolojisi alanı başta olmak üzere ihtiyaç 
halinde müfredatı kapsayan başka alanların da açılacağı 
mesleki ve teknik eğitimle ihtiyaç duyulan nitelikli iş 
gücünü karşılamak için İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile Ezine 
Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 
arasında arsa bağışı protokolü imzalandı.
Vali İlhami Aktaş burada yaptığı açıklamada; “Ezine 

Organize Sanayi Bölgesinde hem öğrencilerimizi geleceğe 
hazırlayacak hem de sanayimizin en büyük sorunlarından 
biri olan nitelikli iş gücü sorununa çözüm olacak bir projeye 
birlikte başlamanın heyecanı içerisindeyiz. Çanakkale'mize 
hayırlı olsun” dedi. Protokol, Çanakkale ve Ezine'ye hayırlı 
olması temennileriyle imzalandı.  

Nüfusmatikler, 81 İlde Aktif Hale Geldi

İçişleri Bakanlığı Nüfus ve Vatandaşlık İşleri Genel 
Müdürlüğü tarafından nüfus müdürlüklerinin iş yükünü 
azaltmak ve vatandaşlarımızın işlemlerini kolaylaştırmak 
amacıyla hayata geçirilen Nüfusmatikler ülke genelinde 
yaygınlaştırılarak 81 ilde 105 noktada hizmet vermeye 
başladı.
İçişleri Bakanlığı'nda çalışan mühendisleri tarafından 
tamamen yerli ve milli yazılım ile geliştirilen ve 10 Ocak 
tarihinde 50 ildeki nüfus müdürlüklerinde hizmet vermeye 

başlayan Nüfusmatik uygulaması, ülke genelinde 
yaygınlaştırıldı. 81 ilde 105 noktada hizmet vermeye 
başlayan Nüfusmatikler ile nüfus müdürlüklerinin iş yükü 
azaltılırken, vatandaşlarımız işlemelerini daha kolay 
yapabilecek.

Bir Ayda 10 Bini Aşkın Kişi İşlem Yaptı
İlk etapta 50 ilde faaliyete başlayan nüfusmatiklerden, bir 
ayda 10 bini aşkın kişi işlem gerçekleştirdi. Türkiye 
Cumhuriyeti kimlik kartı sahibi olan vatandaşlarımız 
Nüfusmatikte yer alan parmak izi cihazı ile kimlik 
doğrulaması yaptıktan sonra; Kimlik Kartı İşlemleri (Bilgi 
Görüntüleme, Pin, Kişisel Mesaj değiştirme vb.) Adres 
Beyanı, Kimlik Kartı Başvurusu, 15 Yaş Altı Çocukların 
Ebeveynleri Tarafından Kimlik Kartı Başvurusu, Kimlik 
Kartına e-imza Yükleme, Kimlik Kartına Sürücü Belgesi 
Yükleme, Randevu işlemlerini gerçekleştirebiliyor. Nüfusu 
50 binin üzerinde olan muhtarlıklarda, havalimanlarında, 
belediyelerde ve Cumhurbaşkanlığı Millet Kütüphanesi'nde 
nüfusmatiklerin yer almasına ilişkin planlamalar ise devam 
ediyor.
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Sağlık Bakanlığı'nca kullanıma sunulan yerli Covid-19 aşısı 
Turkovac'ın 16-18 yaş grubunda uygulanmasına başlandı.
Sağlık Bakanlığı'nca kullanıma sunulan yerli Covid-19 aşısı 
Turkovac'ın 16-18 yaş grubunda uygulanmasına başlandı. 
Aşı Enstitüsü Başkanı Prof. Dr. Ateş Kara, "Bu çalışma ile 
Turkovac'ın ergenler üzerindeki etkinliği ortaya çıkacak. 
Sonuçların iyi olacağını ve bu aşının çocuklarımızı iyi 
koruyacağını ümit ediyoruz" dedi.
Kayseri Erciyes Üniversitesi tarafından geliştirilerek 
Türkiye'de tüm illerde kullanıma sunulan Covid-19 aşısı 
Turkovac'ın Ankara Şehir Hastanesi'nde, 16 ile 18 yaş 
aralığında uygulanmasına başlandı. Çalışmaya kronik 
rahatsızlığı bulunmayan 16-18 yaş grubundaki gönüllüler 
katılabilecek. Çalışma kapsamında gönüllülerin bir kısmına 
Turkovac, bir kısmına CoronaVac aşısı uygulanacak. 
Ankara Şehir Hastanesi'nde pilot olarak başlayan 
uygulamanın gelecek hafta Ankara ile birlikte toplam 14 
şehirdeki sağlık merkezlerinde yaygınlaştırılması 
planlanıyor.

KARA: 500 GÖNÜLLÜ OLACAK
 Ankara Şehir Hastanesi Genel Hastane Başhekimi Doç. Dr. 
İhsan Ateş, Aşı Enstitüsü Başkanı ve Bilim Kurulu Üyesi 
Prof. Dr. Ateş Kara, Turkovac Aşılama Ergen Çalışması 
Sorumlusu Prof. Dr. Aslınur Parlakay, Ankara Şehir 
Hastanesi Çocuk Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Emrah 
Şenel çalışmanın başlaması nedeniyle basın toplantısı 

düzenledi.
 Prof. Dr. Ateş Kara, çalışma grubunun çocuklar olması 
nedeniyle temkinli hareket edildiğini kaydederek, "16-18 
yaş arası 500 gönüllü çalışma grubuna dahil edilecek. 
Gönüllülerin daha önce aşı olmamış ve Covid-19 
geçirmemiş olması gerekiyor. Çalışma gereği gönüllülerin 
bir kısmına CoronaVac, bir kısmına Turkovac aşısı 
yapılacak ve Turkovac'ın ergenler üzerindeki etkinliği 
ortaya çıkacak. Sonuçların iyi olacağını ve bu aşının iyi 
koruyacağını ümit ediyoruz. Belirlenen sayıda gönüllüye 
ulaşılıp, aşılama yapılınca bir alt yaş grubuna inilecek. 
Turkovac olup da yoğun bakıma yatan hastamız şu anda 
yok. Turkovac'ta hatırlatma dozunda elde ettiğimiz antikor 
yanıtları çok yüksek. Anketlerde geri dönüş oranı 
mükemmel" dedi.

 PARLAKAY: ÇOCUKLARIMIZ TURKOVAC 
İLE KORUNACAK'
 Prof. Dr. Aslınur Parlakay ise bugün 16-18 yaş grubunda 
çalışmayı başlattıklarını belirterek, "İlerleyen dönemlerde 
güvenlik değerlendirmesi ile bu kapsamın genişletilmesi 
planlanabilir. Türkiye genelinde 14 merkezde, bütün büyük 
şehirlerde Ankara, İstanbul, Adana, İzmir gibi pek çok 
şehirde isteyen gönüllülerimizin katılabileceği 
merkezlerimiz olacak. İsteyenler de detaylı bilgilere 
rahatlıkla ulaşabilecek. İyi bir yanıt vereceğini ve 

çocuklarımızın Turkovac aşımızla güzel bir şekilde 
korunacağını ümit ediyoruz. Yeterli sayıya ulaşınca da 
sonuçlarımızı paylaşacağız" diye konuştu.

ŞENEL: ALGIYI KIRMAMIZ LAZIM
Prof. Dr. Emrah Şenel de hastalığın çocuklarda hafif 
geçtiğine dair verilerin doğru olduğunu; ancak aşı olmayan 
çocuklarda yoğun bakıma yatan hastalar olduğunu söyledi. 
Şenel, "Algıyı kırmamız lazım. Çocuklar da risk altında; 
bunu herkesin anlaması lazım. Bütün halkımızı, 
çocuklarını hastanemize bekliyoruz" dedi.
Doç. Dr. İhsan Ateş de 1 hafta sonra da gebeler üzerinde 
Turkovac çalışmasının başlayacağını belirtti.  

16-18 yaş grubunda Turkovac uygulaması başladı

Neonatoloji Uzmanı Göreve Başladı
Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi'ne atanan 
Yenidoğan Yoğun Bakım (Neonatoloji) Uzmanı Dr. Müge 
Üstkaya Sungur hasta kabulüne başladı.
2010 yılında Zonguldak Karaelmas Üniversitesi Tıp 
Fakültesi mezunu olan hekim,  2017 yılında Bakırköy Dr. 
Sadi Konuk Eğitim ve Araştırma Hastanesi Tıp 
Fakültesinde Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanlığı 
ihtisasını tamamladı. 2021 yılında ise Dokuz Eylül 
Üniversitesi Tıp Fakültesinde Neonatoloji yan dal eğitimini 
tamamlayan Uz. Dr. Müge Üstkaya Sungur 7 Şubat 2022 
tarihi itibariyle Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet 
Hastanesi görevine başladı.

Çanakkale'de çalışmaktan duyduğu mutluluğu dile getiren 
Sungur “Bebeğini kucağına alacağı o mucize doğum anının 
hayalini kurarken tüm anne ve baba adaylarının en büyük 
dileği elbette ki bebeğin sağlıklı bir şekilde dünyaya 
gözlerini açmasıdır. Ancak doğum her ne kadar doğal ve 
fizyolojik bir olay olsa da her şeyin yolunda gittiği bir 
gebelikte bile bazen sorun yaşanabilmektedir. İşte bu tür 
durumlarda, doğum anında ya da sonrasında oluşabilecek 
tüm sağlık sorunlarına, Yenidoğan yani Neonatoloji 
uzmanları müdahale etmektedir” dedi.
1 transport 25 donanımlı küvöz ve 8 mekanik ventilatör 
bulunan Yenidoğan Yoğun Bakım Ünitesinde alanında 

uzman ve tecrübeli 18 hemşirenin görev yaptığı bildirildi.

'Kronik Rahatsızlığı Olanlar İle Özel Eğitim Öğrencileri Devamsızlıktan Muaf Tutulacak’

Milli Eğitim Bakanlığınca, Kovid-19 salgınının devam ettiği 
süre dahilinde, kronik rahatsızlığını sağlık kurulu raporuyla 
belgelendiren öğrenciler ile özel eğitim ihtiyacı olan 
öğrenciler, velilerinin yazılı talebi dikkate alınarak okula 
devamsızlıkla ilgili hükümlerden muaf tutulacak.
Milli Eğitim Bakanı Mahmut Özer imzasıyla illere 
gönderilen yazıda, Bakanlığa bağlı eğitim kurumlarında 
2021-2022 eğitim ve öğretim yılının, tüm kademe ve sınıf 
seviyelerinde Kovid-19 salgınına karşı alınan kapsamlı 
tedbirlerle haftada 5 gün yüz yüze olmak kaydıyla devam 
ettiği hatırlatıldı. Söz konusu süreçte devamsızlıkla ilgili iş 
ve işlemlerin ise ilgili yönetmelik hükümlerine göre 
yürütüldüğüne işaret edilen yazıda, Bakanlığa ulaşan 
öğrenci ve veli taleplerinden, ilköğretim ve ortaöğretime 
devam eden kronik rahatsızlığı olan öğrenciler ile özel 
eğitim ihtiyacı olan öğrencilerin bir kısmının Kovid-19 
salgını nedeniyle okula devam konusunda ilgili 

yönetmeliklerde yer alan hükümler nedeniyle sorun 
yaşadıklarının anlaşıldığı belirtildi.
Bakanlığın yazısında, Milli Eğitim Bakanlığı Ortaöğretim 
Kurumları Yönetmeliği'nin ilgili maddesinde "İlçe, il veya 
ülke genelinde genel hayatı etkileyen salgın hastalık, doğal 
afet, elverişsiz hava koşulları gibi durumlarda bu 
yönetmelikle düzenlenen eğitim, öğretim, yönetim ve 
işleyişe ilişkin usul ve esaslar, Bakanlıkça ayrıca 
belirlenebilir." hükmünün yer aldığı hatırlatıldı. Bu hüküm 
gereğince, söz konusu öğrencilerin velilerinin yazılı olarak 
eğitim kurumu yönetimlerine başvurmaları halinde 2021-
2022 eğitim-öğretim yılı ve Kovid-19 salgın hastalığının 
devam ettiği süre dahilinde Milli Eğitim Bakanlığı 
Ortaöğretim Kurumları Yönetmeliği, Milli Eğitim Bakanlığı 
Okul Öncesi Eğitim ve İlköğretim Kurumları Yönetmeliği ve 
Özel Eğitim Hizmetleri Yönetmeliği'nde yer alan 
devamsızlıkla ilgili hükümlerinin uygulanmayacağı 
bilgisine yer verildi.
Bu kapsamda, ilköğretim ve ortaöğretime devam eden, 

kronik rahatsızlığı olan ve bunu sağlık kuruluşlarından 
aldıkları sağlık kurulu raporuyla belgelendiren öğrenciler 
ile her tür ve kademede eğitimlerine devam eden özel 
eğitim ihtiyacı olan öğrenciler için velilerinin yazılı talebi 
dikkate alınarak ilgili mevzuatta yer alan devamsızlıkla 
ilgili hükümler uygulanmayacak.

13 ilaç daha geri ödeme listesinde!
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Bilgin, 1'i 
kanser olmak üzere 13 ilacı daha geri ödeme listesine 
aldıklarını duyurdu.
Bakan Bilgin, yaptığı yazılı açıklamada, Sosyal Güvenlik 
Kurumu (SGK) resmi web sitesinde Sağlık Uygulama 
Tebliği (SUT) düzenlemesi olmaksızın listeye ilave kararı 

verilen 4'ü ithal, 9'u imal edilen toplam 13 ilacın 
yayımlandığı bilgisini paylaştı.
İlaçların SGK ile sözleşmeli eczanelerden temin 
edilebileceğini bildiren Bilgin, "İlaçların hastalarımıza şifa 
olmasını temenni eder, vatandaşlarımıza sağlıklı bir 
ömür dilerim" dedi.  

1 Ayda 21 Kilo Verdi
Ez�ne Devlet Hastanes�nde sadece �ler� merkezlerde yapılan 
b�r obez�te amel�yatı büyük başarı �le gerçekleşt�.
B�r kadın hastaya Obez�te Amel�yatı kapsamında Tüp M�de 
Amel�yatı �şlem� uygulandı. Hasta b�r�nc� ayın sonunda 21 
k�lo verd�.Ez�ne Devlet Hastanes�'nde günümüzde g�derek 
yaygınlaşan yöntemlerden b�r�s� olan ve sadece �ler� 
merkezlerde yapılan Bar�atr�k Cerrah� (obez�te amel�yatı) 
Hastane Başhek�m� Op.Dr.Mehmet Al� Karacaer tarafından 
başarı �le uygulandı. Aşırı k�lolu b�r hastaya uygulanan tüp 
m�de amel�yatının ardından hasta b�r�nc� ay kontrolünde 21 
kg zayıflayarak yen� sağlıklı hayatına merhaba” ded�.
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Çanakkale'de 2020 yılında annelerinin, annelerinin birlikte 
yaşadığı kişi tarafından istismara maruz kalan ikiz 
kardeşlerin davası görüldü.
UCİM avukatlarının kovuşturmayı genişletme talepleri 
kabul edilmedi ve öz anne ve annenin sevgilisi serbest 
yargılamaya devam edildi. UCİM Türkiye İhbar Sorumlusu 
Avukat Yeşim Aydın, dava sonrasında yaptığı açıklamada 
“Geldiğimiz noktada bütün sanıklar serbest ve çocuklar 
sanki bir suçlu gibi bugün çocuk bakımevinde gözetim 
altındalar. Bu çocuklar dışarıda oynamayı, okula gitmeyi, 
babaları ile çarşıya gitmeyi hak ettikleri halde bugün 
tutuklu olan onlar” dedi.
Çanakkale'de 2020 yılında annelerinin, annelerinin birlikte 
yaşadığı kişi tarafından istismara maruz kalan ikiz 
kardeşlerin davası görüldü. 2020 yılında ortaya çıkan 
istismar olayı sonrasında ikiz kardeşler çocuk izlem 
merkezinde verdikleri ifadede tüm yaşadıklarını anlatmış 
ve sanıklar tutuklanmıştı. Yargılama sırasında serbest 
bırakılan sanıklar, çocukların kendilerine iftira attıklarını 
iddia etmişlerdi. Bugün Çanakkale 1. Ağır Ceza 

Mahkemesinde görülen ikiz çocukların davasına 
Çanakkale İl Sorumlusu Pınar Gönenç, Çanakkale Saha 
Sorumlusu Meryem Üçgül ve UCİM Türkiye İhbar 
Sorumluları Avukat Yeşim Aydın, Avukat Zeynep İlayda 
Karadağ katıldı. Katılan vekili olarak kürsüde yer alan UCİM 
avukatlarının kovuşturmayı genişletme talepleri kabul 
edilmedi ve öz anne, üvey baba serbest yargılamaya 

devam edildi.
Saadet Öğretmen Çocuk İstismarı İle Mücadele Derneği 
(UCİM) gönüllüleri ve avukatları Çanakkale'ye gelerek, 
Adliye önünde basın açıklaması yaptı. UCİM Türkiye İhbar 
Sorumlusu Avukat Yeşim Aydın, dava sonrasında yaptığı 
açıklamada, “Çanakkale 1. Ağır Ceza Mahkemesinde 
görülen ikiz çocukların davasındaydık. Bu basına çok 
yansımış bir davaydı. Çocuklar annelerinin, sevgilisinin ve 
onun çocuğunun kendilerine çok kötü dokunduklarını, 
onları istismar ettiklerini çok açık bir biçimde ifadelerinde 
dile getirmişlerdi. Ancak bugün geldiğimiz noktada bütün 
sanıklar serbest ve çocuklar sanki bir suçlu gibi bugün 
çocuk bakımevinde gözetim altındalar. Bu çocuklar 
dışarıda oynamayı, okula gitmeyi, babaları ile çarşıya 
gitmeyi hak ettikleri halde bugün tutuklu olan onlar. 
Önümüzdeki celsede bu çocuklara yapılanlara hesabını 
sormak için yeniden Çanakkale Ağır Ceza Mahkemesi'nde 
olacağız” dedi.
Sonraki Celse 9 Mart saat 11.40'ta Çanakkale 1.Ağır Ceza 
Mahkemesinde olacağı duyuruldu.

Çocuklar tutuklu, istismarcılar serbest!

Nihat Özdemir: Süper Lig TV gündemimizde

TFF Başkanı Nihat Özdemir, futbolda yayın ihalesi 
sürecinde yeterli teklifin gelmemesi durumunda Süper Lig 
TV'nin kurulmasının da gündemlerinde olduğunu söyledi.
Türkiye arasında Riva'da gerçekleştirilen sponsorluk 
anlaşmasının ardından basın mensuplarının gündeme dair 
sorularını yanıtladı.
Futbolda yayın ihalesi süreciyle ilgili değerlendirmede 
bulunan Nihat Özdemir, "14 esas teklif, bir de alternatif 

teklif geldi. 15 teklifli bir ihale yapıldı. Zarfları 
değerlendirdik. Fiyatların revize edilmesi için 18 Şubat 
Cuma günü saat 17.00'ye kadar süre verdik. İlgi var ama 
sistem ve fiyat olarak yayın ihalesinin rakamını 
yükseltmeye çalışıyoruz. İnşallah iyi olacak. Gelen teklifleri 
en iyi hale getirmeye çalışacağız. Kulüplerin yayın 
gelirlerinden daha çok para alabilmeleri için görüşmeler 
yapmaktayız. İnşallah iyi bir netice elde ederek ihaleyi 
sonuçlandıracağız." ifadelerini kullandı.
Özdemir, yayın ihalesi sürecinde alınan tekliflerin yeterli 
olmadığı ve bu nedenle Süper Lig TV'nin kurulmasının 
gündeme geldiği iddialarıyla ilgili ise "Kulüplerin yayın 
gelirlerinden maksimum bedel almasını isteyen bir 
federasyonuz. Eğer umduğumuzu bulamazsak Süper Lig 
TV'yi kurarız. Buradan gerçekleşecek dekoder satışı ve her 
kulübün satış miktarlarına göre gelir paylaşımlı bir sistem 
de düşüncelerimizin içinde. Eğer kulüplerimize uygun bir 
teklif gelmezse bu yol da gündemdedir. Bunu da 
değerlendirebiliriz. Daha süremiz var. En uygun şartlar 
neyse kararımızı alıp yolumuza devam edeceğiz." diye 
konuştu.

Tarıman, partisine geri döndü
Gelecek Partisi Gelibolu Kurucu İlçe Başkanı Aysun 
Tarıman bir süre önce istifa ettiği partisine geri döndü.
Gelecek Partisi İl Başkanı Vahap Özsüer, “Gelibolu 
Kurucu İlçe Başkanımız Aysun Tarıman bir süre önce 
partimizden istifa etmişti. Göreve gelmemizle birlikte 
partimize geri dönme talebini tarafımıza bildirdi. Genel 
merkezle yaptığımız istişareler, yönetim kurulumuzun 
tavsiye kararı neticesinde Aysun hanım yeniden 
Gelibolu İlçe Başkanımız olarak atanmıştır. Geçmişte 
yapılan hatalar elbette olmuştur önemli olan 
geçmişten ders çıkarıp geleceğe emin adımlarla 
yürümektir. İlçe başkanımıza görevinde başarılar 
diliyorum” dedi.

Zamlar geri çekilene kadar
 mum ışığında toplantı

Elektrik ve doğalgaz zamlarının geri çekilmesi için 
geçtiğimiz gün Çanakkale'de pankart açarak eylem 
yapan Gelecek Partisi İl Başkanı Vahap Özsüer, 
yönetim kurulu toplantılarını da sembolik olarak mum 
ışığında yapacaklarını açıkladı.
Gelecek Partisi Vahap Özsüer, “Elektrik zamları geri 
çekilene kadar il yönetim kurulu toplantılarımızın bir 
bölümünü sembolikte olsa mum ışığında 
gerçekleştireceğiz. Vatandaşlarımız ve esnaflarımız 
için lüks değil, zorunluluk olan elektrik ve doğalgaz 
zamları geri çekilsin ifadelerini kullandı.

Deva Partisi Köy Ziyaretlerine Hız Verdi
Deva Partisi Çanakkale İl Başkanı Berkan Karaca parti 
teşkilatı ve Lâpseki İlçe başkanı Hüseyin Duman ve 
yönetimi ile birlikte Adatepe köyümüze ziyaret 
gerçekleştirdi.
Ali Babacan'ın Genel Başkanlığını yaptığı Demokrasi ve 
Atılım Partisi (DEVA) Partisi'nin  Çanakkale teşkilatı her an 
seçime gidecekmiş gibi çalışmalarına hız verdi. Deva 
Partisi Çanakkale il başkanlığında yapılan paylaşımda; 
''Deva Partisi Çanakkale İl Başkanlığı olarak; Lapseki İlçe 
Başkanımız Hüseyin Duman ve yönetimi ile birlikte 

Adatepe köyümüze ziyaret gerçekleştirdik. Bizler 
muhtarımızla ile birlikte kahveleri ve esnafları dolaşırken, 
yönetimimizin kadın üyeleri de köydeki kadınlarımızı 
evlerinde ziyaret ettiler. Kendilerine tarım, ekonomi ve 
sosyal yardım eylem planlarımızı anlatıp çözüm 
önerilerimizi dile getirdik. Bizler hepimizin refah içinde 
yaşadığı, adalet ve eşit insan haklarına sahip Türkiye için, 
Türkiye'nin Deva'sı olabilmek için her daim çalışıyoruz. 
Misafirperverlikleri için Adatepe köyümüze teşekkür 
ederim.'' dedi.
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Batak ovası, Ezine ve Bayramiç'teki tarım arazilerinin su 
ihtiyacını karşılayan Bayramiç Barajı tamamen doldu. Bu 
kış yağmur ve kar yağışlarının bol olmasıyla baraj doldu 
taştı. Yetkililer, sulama sezonunda problem 
yaşanmayacağını söyledi.

Çanakkale'de 2020 yılında yağışların azlığı kuraklığa 
neden Bayramiç barajında da su miktarı azaldı.  Son iki 
yıldır yeterli yağış alamayan kentte toprak ve barajlar, bu 
yılın Ocak ve Şubat aylarında hem bolca yağmur hem de 
yüksek kesimlere düşen kar ile birlikte suya doydu.
Bayramiç, Ezine ve Çanakkale merkezdeki bir kısmı olmak 
üzere büyük bir tarım arazisinin su ihtiyacını  karşılayan 
Bayramiç barajı tamamen doldu. Son yağışlarla barajdaki 
su seviyesi tamamen dolunca fazla su dereye bırakıldı. 
Barajın bu şekilde dolması vatandaşları sevindirdi. 96 
milyon metreküp su kapasitesine sahip olan Bayramiç 
Barajı 160 bin dönüm tarım alanının su ihtiyacını karşılıyor.

YAĞIŞLAR ÇİFTÇİLERİ SEVİNDİRDİ
Son gelen yağışlarla dolan barajlar en çok çiftçileri 
sevindirdi. Girdi maliyetleri nedeniyle zor günler geçiren ve 
havaların ısınması ile ekim işine başlayacak olan çiftçilerin 
tek tesellisi yağışlar oldu. Daha önceki yıllarda yanlış 

planlama ve yağışların az olması ile vatandaşlar su 
bulmakta sıkıntı çekmişti. Özellikle Batak ovası olarak 
bilinen Kumkale ovasında çiftçiler zor zamanlar geçirmişti. 
Bazı su sıkıntısı nedeniyle tarlada kurumuştu. Bu da 
fiyatların yükselmesine den olmuştu. Bu yıl yağışların çok 
olması ve barajların dolması çiftçileri sevindirdi. Çiftçiler 
şimdi girdi maliyetlerinin azalmasını istiyor.

ÇANAKKALE'DEKİ BARAJLAR  
Çanakkale il genelinde bulunan 9 barajın su kapasiteleri ise 
şu şekilde: Biga Bakacak Barajı 130 milyon metreküp, Biga 
Taşoluk Barajı 88 milyon metreküp, Bayramiç Barajı 96 
milyon metreküp, Atikhisar Barajı 54 milyon 115 bin 
metreküp, Ayvacık Barajı 39 milyon metreküp, Lapseki 
Bayramdere Barajı 18 milyon 500 bin metreküp, Umurbey 
Barajı 52 milyon 700 bin metreküp, Gelibolu Tayfur Barajı 4 
milyon metreküp, Gökçeada Zeytinliköy Barajı ise 12 
milyon 280 bin metreküp.   

Bayramiç barajı çiftçileri sevindirdi

'Anlaşmazlık Elmaları' Hazır!

Çanakkale Bayramiç Kaymakamlığı tarafından hazırlanan, 
'Her şeyin Bağladığı Yer, Truva İda Dağı Projesi' 
kapsamında, Truva Efsanesinde anlatılan olaylar zincirinin 
başlamasına neden olan Eris'in 'Anlaşmazlık Elması' 
örnekleri Halk Eğitim Müdürlüğü bünyesinde üretildi.
Kadın kursiyerler tarafından gerçekleştiren çalışma ile 
hazırlanan altın anlaşmazlık elmalarının ilçenin tanıtımına 

katkı sunmanın yanısıra kursiyerler için de önemli bir gelir 
kaynağı olması hedefleniyor.
Konuyla ilgili açıklama yapan Kaymakam Alper Taş şunları 
ifade etti; "Kaymakamlık Proje Ekibimizle oluşturduğumuz 
'Bayramiç Turizmini Geliştirme Planı' çerçevesinde 
hazırlanan projeler ile ilçemizde bulunan Mehmet Akif 
Ersoy Müzesi, Hadimoğlu Konağı, Taş Köprü Cami, tarihi 
konaklar ve Bayramiç yöresel ürünler pazarı gibi değerler 
ile Kazdağlarının efsanede geçen İda hikayesini bir araya 
getirerek bir turizm rotası oluşturmayı hedefliyoruz. İki 
günlük program çerçevesinde ilçemizi ziyaret edecek olan 
yerli ve yabancı turistlerin ilçemize değer katacağına 
inanıyoruz. Bu amaçla proje ekibimizle efsanede önemli bir 
yere sahip olan ve tüm olaylar zincirinin başlama sebebi 
olarak gösterilen 'Anlaşmazlık Elması'nın örneklerini 

yapmak istedik. Halk Eğitim Müdürlüğümüz bünyesinde 
gerçekleştiren çalışma ile ilk elmaların üretimi yapıldı. 
Bununla birlikte ilçemize özgü yeni bir turistik ürün 
kazandırılmış oldu. Anlaşmazlık Elmalarının İda Dağının 
bulunduğu ilçemizde İda'lı kadınlar tarafından üretilmesi 
bu çalışmayı daha özel kılıyor. Çalışmada yer alan herkese 
teşekkür eder ilçemiz için hayırlı olmasını dilerim."  

'Kitaplar Dünyayı Geziyor'
Uzun yıllardan bu yana devam eden Çanakkale ve 
Osnabrück kentlerinin kardeşliği, “Kitaplar Dünyayı 
Geziyor” projesiyle perçinleniyor.
2006 yılından beri devam eden “Kitaplar Dünyayı 
Geziyor” isimli proje kapsamında; her yıl kentlerin 
ulusal dillerinden oluşan ve beş kitap içeren bir kitap 
paket karşılıklı gönderiliyor. Kültürler arası ağı 
genişletme amacı taşıyan proje, Osnabrück'teki “Mayıs 
Haftası Şenlikleri” boyunca heyetlerin ziyareti 
sırasında gerçekleşiyor. Geçtiğimiz yıllarda pandemi 
nedeniyle etkinlik sekteye uğramış olsa da; bu yıl 
edebiyat köprüsü yeniden oluştu. Kısa bir süre önce 
yola çıkan kitaplarımız Osnabrück'e ulaştı. 
Osnabrück'te bulunan Kent Elçisi Irmak Uzunoğlu 
tarafından Osnabrück Şehir Kütüphanesi'ne 
okurlarıyla buluşmak üzere teslim edildi.  

Tarihi Gelibolu Yarımadası'nın dijital haritası hazırlanacak
Çanakkale'de, Tarihi Gelibolu Yarımadası'nın 
imzalanan protokolle dijital haritası hazırlanacak. 
Bu yöntemle Çanakkale muharebelerine farklı 
açılardan bakılacak.
Çanakkale'de, Tarihi Gelibolu Yarımadası'nın 
imzalanan protokolle dijital haritası hazırlanacak. 
Bu yöntemle Çanakkale muharebelerine farklı 
açılardan bakılacak.

Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı, 
kamu iş birliklerini genişletme çalışmaları 
kapsamında Milli Savunma Bakanlığı'na bağlı 
Harita Genel Müdürlüğü ile protokol imzaladı. 
Törende, imzaları Harita Genel Müdürü Tuğgeneral 
Hurşit Ağırcan ile Gelibolu Tarihi Alan Başkanı 
İsmail Kaşdemir attı. Protokol ile tarihi alanın 
tematik haritası, kartografik üretimi, basımı ve 

sunumu üst düzeyde gerçekleştirilecek. Tarihi 
alanın dijital ve nesnel olarak haritası çıkarılacak ve 
bu yöntemle Çanakkale muharebelerine farklı 
açılardan bakılacak. Bu yöntem, tarihi alanın ve 
muharebe sahasının kuş bakışı ile görülmesi, yeni 
yol güzergahlarının belirlenmesi, yeni muharebe 
sahalarının ve yeni şehitliklerin ortaya çıkarılması 
için de bir adım olacak.
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Süt ve süt ürünleri sektör temsilcileri süt sektörüne ilişkin 
istişarelerde bulunmak üzere Çanakkale Ticaret Borsası ev 
sahipliğinde bir araya geldi.
ÇTB Yönetim Kurulu Başkanı Kaya Üzen'in evsahipliği 
yaptığı toplantıya, Tarım ve Orman İl Müdürü Erdem 
Karadağ,  Tarım ve Orman İl Müdür Yardımcısı Latif Candan, 
Koordinasyon ve Tarımsal Veriler Şube Müdürü Halil 
İbrahim Büyükgaga, Gıda ve Yem Şube Müdürü Ahmet 
Kılıç, Hayvan Sağlığı ve Yetiştiriciliği Şube Müdürü Hakan 
Batıbeki, Ezine Peynirini ve Mandıracılarını Koruma, 
Geliştirme ve Tanıtma Derneği Başkanı Ali Atak ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri Ali Öztürk, Kadir Tınmaz, Derya 
Tahsildaroğlu, Damızlık Sığır Yetiştiricileri Birliği Başkanı – 
TARIM-KOOP Genel Başkanı Mehmet Özkurnaz, Damızlık 
Koyun-Keçi Yetiştiricileri Birliği Başkanı Ferhan Savran, 
Damızlık Koyun-Keçi Yetiştiricileri Birliği Başkan 
Yardımcısı İlhan Ulus, Bayramiç Süt Birliği Başkanı Mehmet 
Arslan, ÇTB Meclis Üyeleri Cengiz Yanmaz ve Güray Özsoy 
ve 5.Meslek Komitesi Firma temsilcileri katılım sağladı.
 Çanakkale Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı S.Kaya 
Üzen açılış konuşmasında “Öncelikle katılım sağlayan tüm 
paydaşlara teşekkür ederek sözlerine başladı.  
Çanakkale'nin süt üretimine dayalı, koyun-keçi 
yetiştiriciliğinin ve süt sığırcılığının yapıldığı önemli 

merkezlerden biri olduğunu belirten Başkan Üzen; bu 
önemi üretilen süt miktarından ziyade, üretilen sütün 
kaliteli olmasından ileri gelmektedir” dedi.
 Üzen ayrıca, “Ezine, Ayvacık ve Bayramiç yöresinde 
üretilen koyun, keçi ve inek sütlerinin karışımından 
işlenerek üretilen Ezine Peynirimizin ünü Türkiye 
sınırlarını aşmıştır.  Süt sığırcılığında ve süt keçiciliğinde 
yüksek verimli damızlık hayvanların olması ilimizin güçlü 
yönlerinden biridir” cümlelerini kurdu.
 Başkan Kaya Üzen “Borsamızın komiteleri arasında büyük 
işlem hacmine sahip olan Süt ve Süt Ürünleri Sektörümüze 
yönelik olarak gereken her türlü çalışmanın içerisinde yer 
almaya çalışmaktayız. Bugün de tüm sektör oyuncularının 
katılımları ile düzenlemiş olduğumuz bu toplantımızın 
sektörün tüm paydaşlara hayırlı olmasını ve tüm kesimlere 
katkı sağlamasını diliyorum” ifadelerini kullandı.
 Başkan Üzen'in ardından toplantıda ÇOMÜ Ziraat Fakültesi 
Tarım Ekonomisi Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Duygu 
Aktürk küçükbaş hayvan sütü maliyet hesaplamalarına 
ilişkin olarak bir sunum gerçekleştirdi. Süt ve süt ürünleri 
sektörünün paydaşlarının yer aldığı ve sektörün tüm 
yönleri ile ele alındığı toplantıda, özellikle süt fiyatları, girdi 
maliyetlerinin yüksekliğinden dolayı oluşan peynir satış 
fiyatları, hammadde tedariki, Ezine Peyniri adı altında 
üretilen sahte peynir üreticileri ile mücadele, tüketici 
alışkanlıklarındaki değişim, ihracat, laboratuar altyapı 
çalışmaları, mandıracıların stok fazlalığı, Coğrafi İşaretli 
Ezine Peyniri'nin uluslararası coğrafi işarete kavuşmasına 
ilişkin çalışmalar ve firmaların tanıtım çalışmalarına 
destek hususları görüşüldü. Ayrıca sektörde yaşanan 
sorunlar ve çözüm önerileri değerlendirilerek, süt 
sektörüne ilişkin devletin sağladığı desteklemeler, Tarım 
ve Orman İl Müdürlüğü'nün yapmış olduğu yem bitkileri 
projesi, süt sağım makineleri projesi ve yıllara ilişkin süt 
verimindeki artış durumları hakkında bilgi edinildi.    

Süt Sektörü Temsilcileriyle İstişare Toplantısı

Motorcular tek yürek!
Tüm Türkiye'de faaliyet gösteren motosikletli kuryeler 
tek çatı altında birleşerek konfederasyon oldu.
İç Anadolu Motosikletli Kuryeler Federasyonu, Akdeniz 
Motosikletli Kuryeler Federasyonu ve Tüm Anadolu 
Motosikletli Kuryeler Federasyonu bir araya gelerek 
konfederasyon olduklarını duyurdu. Çanakkaleli 
motorcuların da aralarında olduğu bu birleşmeden  
büyük memnuniyet duyduklarını ifade eden 1915 
Çanakkale Motosikletli Kuryeler Derneği başkanı 
Settar Yurdakul Tüm motosikletli kuryelere hayırlı 
uğurlu olsun ve hepinizi ailemize davet ediyoruz” 
açıklamasını yaptı.
İç Anadolu Motosikletli Kuryeler Federasyonu Akdeniz 
Motosikletli Kuryeler Federasyonu ve Tüm Anadolu 
Motosikletli Kuryeler Federasyonu bir araya gelerek 
konfederasyon olduklarını duyurdu.
Çanakkaleli motorcuların da aralarında olduğu bu 
birleşmeden  büyük memnuniyet duyduklarını ifade 
eden 1915 Çanakkale Motosikletli Kuryeler Derneği 
başkanı Settar Yurdakul “Motorsikletli kuryeler 
camiası olarak içinde İç Anadolu Motosikletli Kuryeler 
Federasyonu Akdeniz Motosikletli Kuryeler 
Federasyonu ve tüm Anadolu Motosikletli Kuryeler 
Federasyonu olarak yapılan toplantının ardından 
Motorsikletli Kuryeler Konfederasyonu kuruldu. Tüm 
motosikletli kuryelere hayırlı uğurlu olsun ve hepinizi 
ailemize davet ediyoruz” açıklamasını yaptı.

Orman işçileri işi 
yerinde öğreniyor

Bayramiç Orman İşletme 
Müdürlüğü'ne bağlı işçiler, 
çalışmaları yerinde 
uygulamalı olarak 
öğreniyor. Bazı işçiler ağaç 
kesim standartlarını 
bazıları ise toprak analizi 
üzerine çalışıyor
Bayramiç Orman İşletme 
Müdürlüğü, Bayramiç 

Orman İşletme Şefliği 11 nolu bölmede çalışmalarına 
devam ediyor. İşletme Müdür Yardımcısı Ferhat Özbek 
başkanlığında, İşletme Şefi Hamit İlhan ve ekibiyle, 2 gün 
süren Verim yüzdesi Tespiti çalışmaları kapsamında, 
orman ürünleri standardı çerçevesinde ormancılık 
faaliyetleri gerçekleştirildi.
Öte yandan, İşletme Müdürlüğü Yağcılar Orman İşletme 
Şefliği sınırları dahilinde Çanakkale Orman Bölge 
Müdürlüğü Etüd Proje Mühendisi Sibel Kemerli ve Yağcılar 
Orman İşletme Şefi Arzu Kılıç tarafından endüstriyel 
ağaçlandırma programında bulunan sahaların projelerinin 
yapımı için toprak profil örnekleri alınmaya devam ediyor.

Assos'taki Pilot Bölgeler 
İstişare Toplantısı Gerçekleştirildi
Çanakkale Çevre ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğü 
Çanakkale Turizminin göz Bebeği Ayvacık İlçesinde 
belirlenen Pilot Bölgelerin Sürdürülebilir Çevre  planı 
kapsamında Asos Bölgesi Taslak Eylem Planı Muhtarlar 
Toplantısı gerçekleştirildi.
Çanakkale'nin gözde Turizm bölgeleri arasında yer alan 
Ayvacık İlçesi, sahil kesiminde seçilen pilot bölgede 
(Küçükkuyu-Behramkale ve Kadırga Koyu) yapılacak 
yaşam alanlarının oluşturulabilmesi için sorunların tespiti 
ve çözüm önerilerinin geliştirilmesi konularının 
görüşüldüğü istişare toplantısı gerçekleştirildi.
Çanakkale Çevre ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğü 
Çanakkale Turizminin göz Bebeği Ayvacık İlçesinde 
belirlenen Pilot Bölgelerin Sürdürülebilir Çevre  planı 
kapsamında Asos Bölgesi Taslak Eylem Planı Muhtarlar 
Toplantısı gerçekleştirildi.  Çevre ve İklim Değişikliği İl 
Müdürü Bekir Çelen'in başkanlığında gerçekleştirilen 
toplantıda bilgi alışverişi yapıldı.  Müdürlük bünyesindeki  

İmar ve Planlamadan Sorumlu Şube Müdürlüğü, Tabiat 
Varlıklarını Koruma Şube Müdürlüğü, Çevre Yönetimi ve 
Denetimi ve Milli Emlak Şube Müdürlüğünden teknik 
elemanların katılımı ile oluşturulan  Kıyı Denetim ekibi 
tarafından yapılan denetim ve tespit çalışmaları 
sonucunda belirlenen  raporlar görüşüldü.
İstişare toplantısında, Kaçak yapılardan kaynaklanan çevre 
kirliliğinin önlenmesi, doğal yapının korunması ve 
sürdürülebilirliğinin sağlanarak, doğayı tahrip etmeden 
yaşanılabilir ve gelecek kuşaklara aktarılabilecek yaşam 
alanlarının oluşturulabilmesi için sorunların tespiti ve 
çözüm öneriler de toplantıda görüşüldü.  Toplantıda 
Çanakkale İl Özel İdaresi, İl Jandarma Komutanlığı 
temsilcisi ve Behram Köyü, Büyükhusun Köyü, Sazlı Köyü, 
Yeşilyurt Köyü, Nusratlı Köyü, Kayalar Köyü, Ahmetçe 
Köyü, Arıklı Köyü, Kozlu Köyü Muhtarları hazır bulundu. 
Oluşturulan raporlar, gerçekleştirilen çalışmalar 
muhtarlarla paylaşılarak,  çözüm önerileri görüşüldü.  
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MEB Özel Öğretim Kurumları Yönetmeliği'nde değişiklik
Resmi Gazete'de yayımlanan düzenlemeyle, "tek taraflı 
sözleşme ile işten ayrılan eğitim personeline bir yıl 
herhangi bir özel öğretim kurumunda görev verilmemesi" 
yönündeki cezai hüküm kaldırıldı. Eğitim personelinin 
çalışma izinlerinin uzatma onayının haziran ayı içinde toplu 
olarak alınması uygulaması değiştirildi.
Milli Eğitim Bakanlığı (MEB) Özel Öğretim Kurumları 
Yönetmeliğinde Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmelik, 
bugünkü Resmi Gazete'de yayımlandı.
Yönetmeliğin "işten ayrılma" başlıklı maddesinde yapılan 
değişiklikle, özel öğretim kurumlarından 4857 sayılı İş 
Kanunu hükümlerine göre tek taraflı sözleşme ile ayrılan 
eğitim personeline bir yıl herhangi bir özel öğretim 
kurumunda görev verilmemesine ilişkin cezai hüküm 
kaldırıldı.
Böylelikle eğitim personelinin bu konuda yaşadığı 
mağduriyetin giderilmesi amaçlandı.
Çalışma izinleri uzatma onayının haziranda toplu olarak 
alınması
Özel öğretim kurumlarında görevlendirilen eğitim 
personelinin çalışma izinlerinin uzatma onayının haziran 

ayı içinde toplu olarak alınması uygulamasında da 
değişikliğe gidildi.
Uygulamanın sahada yarattığı zorluklar dikkate alınarak 
sözleşme süresi bitmeden yeni sözleşme yapılması 
zorunluluğunun kaldırılması ve İş Kanunu'na uyum 
sağlamak amacıyla madde yeniden düzenlendi.
Yönetmeliğin ilgili maddesinde yer alan "haziran ayı 
içerisinde" ibaresi yürürlükten kaldırıldı.
İŞKUR programları kapsamında eğitim personeli 

görevlendirilmeyecek
Öte yandan İŞKUR tarafından işbaşı eğitim programı ve 
benzeri programlar kapsamında kurumlarda eğitim 
personeli görevlendirilmeyeceği, sadece diğer personelin 
görevlendirilebileceği de yönetmelikte düzenlendi.
Buna göre, diğer personelle yapılacak sözleşmelerde görev 
süresi de İŞKUR programlarında belirtilen süre kadar 
olacak.
Özel öğretim kurumu binaları
Yönetmelikte karma kullanım alanlarında okul öncesi 
eğitim kurumu, ilkokul, ortaokul, ortaöğretim okulu veya 
özel eğitim okullarının açılmasına ilişkin şartlar da 
belirlendi.
Düzenleme, Türkiye'de son yıllarda inşaat sektöründe 
yaşanan gelişmeler sonucu ortaya çıkan yeni yapı 
türlerinden olan karma kullanım alanlarında da özel okul 
açılabilmesi ihtiyacından hareketle yapıldı.
Ayrıca usta öğretici ve yabancı dil alanında 
görevlendirilecek usta öğreticilere ilişkin tanım, iller 
arasındaki uygulama farklılıklarını önlemek amacıyla daha 
açık bir ifadeyle güncellendi.

Binalara 'yenilenebilir enerji' şartı getiren düzenleme Resmi Gazete'de
Binalara en az yüzde 5 "yenilenebilir enerji" 
şartı getiren düzenleme Resmi Gazete'de 
yayımlandı. Düzenleme ile bir parseldeki 
toplam inşaat alanı 5 bin metrekareden 
büyük olan tüm binaların kullandığı 
enerjinin en az yüzde 5'inin güneş enerjisi 
paneli, rüzgar enerjisi, ısı pompası gibi 
yenilenebilir enerji kaynaklarından 
karşılanması zorunlu olacak.
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığınca 
hazırlanan "Binalarda Enerji Performansı Yönetmeliğinde 
Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmelik" Resmi Gazete'de 
yayımlandı.
Yönetmelik değişikliğiyle normal binalara göre enerji 

verimliliği daha fazla olan ve 
kullandığı enerjinin belirli bir kısmını 
yenilenebilir enerji kaynaklarından 
temin eden "Neredeyse Sıfır Enerjili 
Binalar" konseptine geçiş, aşamalı 
olarak zorunlu hale getirilecek.
Buna göre 1 Ocak 2023'ten itibaren, bir 
parseldeki toplam inşaat alanı 5 bin 
metrekareden büyük olan tüm binalar 

enerji performans sınıfı en az 'B' olacak şekilde inşa 
edilecek.
Ayrıca bu binaların kullandığı enerjinin en az yüzde 5'inin 
güneş enerjisi paneli, rüzgar enerjisi, ısı pompası gibi 
yenilenebilir enerji kaynaklarından karşılanması zorunlu 

olacak.
Isı yalıtım malzemesi kalınlıklarında artış yapılacak
Bu yapıların halen "C" olan asgari enerji performansının 
"B"ye çıkarılması ile ısı yalıtımında kullanılan yalıtım 
malzemesi kalınlıklarında da en az 2 santimetre artış 
yapılacak.
Bu kapsamda asgari ısı yalıtım malzemesi kalınlıkları 
İstanbul'da 5 santimetreden 7-8 santimetreye, Ankara'da 
ise 6 santimetreden 8-9 santimetreye çıkacak. Ayrıca 
pencerelerin ısı yalıtım değerleri de iyileştirilecek.
1 Ocak 2023'ten itibaren projeleri buna göre hazırlanmayan 
binalara ruhsat düzenlenemeyecek.
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Çanakkale'nin de aralarında bulunduğu 19 ilde, 83 
şüpheliye yönelik yapılan sahte para operasyonunda 50 
kişi gözaltına alındı.

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Mali Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekipleri, "Suç işlemek amacı ile örgüt kurma, 
kurulan örgüte üye olma" ve "Parada sahtecilik" suçları ile 
ilgili bir yıldır devam eden teknik takip ve saha çalışmaları 
sonucunda, İstanbul merkezli 19 ilde eş zamanlı operasyon 
düzenledi. İstanbul, Adıyaman, Ankara, Balıkesir, Bilecik, 
Bursa, Çanakkale, Diyarbakır, Iğdır, İzmir, Kocaeli, Malatya, 
Mersin, Nevşehir, Sakarya, Tekirdağ, Van, Yozgat ve 
Zonguldak'ta da 83 kişiye yönelik gerçekleştirilen 
operasyonlarda 50 şüpheli yakalanarak gözaltına alındı. 
Adreslerde yapılan aramalarda 2 adet tabanca, bir miktar 
narkotik madde, sahte olduğu değerlendirilen toplam 50 
bin lira ele geçirildi.  Diğer şüphelilerin yakalanmasına 
yönelik çalışmanın sürdüğü öğrenildi.  

Sahte para operasyonunda 50 gözaltı

Eve sigara fabrikası kurmuş!
Çanakkale'de kaçakçılık suçlarıyla mücadele kapsamında, 
yapılan çalışmalarda; bir evde yapılan aramada çok sayıda 
kaçak sigara ve tütün mamulüne el konuldu.
Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri, evdeki 
aramalarda bulunan; 3 adet Hava kompresörü, 4 adet 
sigara sarma makinası, 25 kg açık kıyılmış tütün, 821 adet 
tapdk bandrolü, 61600 dal doldurma sigara, bandrol 

bulunan 67 paket tütün, bandrol bulunan 202 bin 200 dal 
boş makaron, bandrolsüz 78 bin dal boş makaron, üzerinde 
yapılan kontrollerde 45 kutu her birinde 200 adet olan 
toplamda 9 bin adet boş makaron ile ilgili karara istinaden 
el konuldu. Olayla ilgili hakkında 5607 SKM suçundan adli 
işlem yapılan 1 kişi savcılık talimatıyla salıverildi.  

FETÖ operasyonunda 20 gözaltı
FETÖ üyelerine yönelik Çanakkale'nin 
de aralarında bulunduğu 6 ilde 
düzenlenen operasyonda 20 kişi 
gözaltına alındı.
Sakarya Emniyet Müdürlüğü, 
FETÖ/PDY üyelerine yönelik operasyon 
düzenledi. Aralarında daha önceden 
FETÖ/PDY terör örgütüne üye 
olmaktan işlem yapılan, tutuklandıktan 
sonra cezaevinden çıkan kişilerin de 
olduğu şüphelilerin örgütsel 
faaliyetlerde bulunduklarının tespit 
edilmesiyle Sakarya, İstanbul, 
Çanakkale, Bursa, Konya ve Şırnak'ta 
gerçekleşen operasyonlarla 20 kişi 
yakalandı. Yapılan aramalarda 3 
ruhsatsız tabanca, yasaklanmış kitap 
ve dijital materyaller ele geçirildi. 
Soruşturma devam ediyor.

Tarım Arazisi 
İcradan Satılık

Çanakkale Lapseki'de 5 bin 901 metrekare tarım 
arazisi icradan satılık
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale İli, Lapseki 
İlçesi, 337 ada, 51 parsel, Tarla niteliğindeki, 5.901,34 
metrekare yüzölçümlü, tam hisse paylı taşınmaz açık 
arttırma usulü ihaleyle satılacak.

Anafartalar Orman 
İşletme Müdürlüğü 
Danışmanlık 
Hizmeti Alacak
Anafartalar Orman İşletme Müdürlüğü danışmanlık 
hizmeti alımı için ihale ilanına çıktı.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Sıklık bakımı ve İlk 
aralama bakımı sahalarında danışmanlık hizmet alımı 
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine 
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler 
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Taksi Hizmetleri 
Kiraya Verilecek
Çanakkale Havalimanı taksi hizmetleri kiraya 
verilecek.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale Havalimanı 
taksi hizmeti, ilgili kuruluşlar tarafından Çanakkale il 
sınırları içerisinde ticari taksi hizmeti vermek üzere 
yetkilendirilen en fazla 4 yaşında ve en az 14 adet (17 
T….) plakaya haiz araçlarla hizmet verilmesi kaydıyla 
beher araç için KDV dahil 750.-TL/Araç/Ay 
muhammen kira bedeli üzerinden açık ihale usulü ile 
ihale edilerek  3 (üç) yıllığına kiraya verilecek.


